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Obec Gemerská Poloma 

1/OcZ/2022/1/ustanovujúce//riadne/rokovania a uznášania schopné/verejné  
 

Z á p i s n i c a 
napísaná v priebehu prvého ustanovujúceho riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Gemerskej Polome, ktoré sa koná dňa 28. novembra 2022 so začiatkom o 16 (h) 30 (min).  
v sále obecného úradu v Gemerskej Polome (Námestie SNP, 211/8). 

 
Prítomní:  Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce                  
Poslanci: PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová,   
                                   Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

Radoslav Švec, Ondrej Tompoš 
Neprítomní (m. č.):   - 
Ďalší prítomní: Ing. Miloslav Brezňan, hlavný kontrolór  

Dana Červenáková, zapisovateľka 
                   zamestnanci obecného úradu  
Verejnosť:  prítomná                                 
 
 
 
Starostka obce vedie prvé (1.) ustanovujúce riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová: Vážené obecné  zastupiteľstvo, vážení hostia, vážení prítomní! 
V súlade s § 12 ods. 1 zákona o Obecnom zriadení č.369/1990 Zb. ako aj v súlade 
s metodickým návodom Ministerstva vnútra SR pre obce na zabezpečenie prípravy a priebehu 
ustanovujúceho zasadnutia, som zvolala na dnešný deň ustanovujúce zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Dovoľte mi na dnešnom prvom zasadnutí OZ privítať všetkých Vás, ktorí ste 
naše pozvanie prijali a zúčastňujete sa ho. Predovšetkým vítam - novozvolených 
a znovuzvolených poslancov obecného zastupiteľstva, - srdečne vítam predsedkyňu miestnej 
volebnej komisie Ing. Evu Žúdelovú, - ďalej vítam zástupcov verejného a spoločenského života 
obce a občanov, ktorí sa tohto slávnostného ustanovujúceho zasadnutia zúčastňujú. Občania 
o konaní ustanovujúceho zasadnutia OZ boli informovaní zverejnením pozvánky na úradnej 
tabuli, vyhláškou v obecnom rozhlase a na webovej stránke obce. Vážení prítomní, dovoľte mi, 
aby som Vás v súlade s rokovací poriadkom oboznámila s I. časťou programu rokovania: po 
tomto oficiálnom otvorení zasadnutia budú nasledovať body: 2.   Určenie zapisovateľa, 3.   
Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva a odovzdanie osvedčení 
o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného zastupiteľstva  
4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu a prevzatie vedenia ustanovujúceho zasadnutia 
novozvoleným starostom, 5.   Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva, 6.    
Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva a náhradníka 
novozvoleného zastupiteľstva. Uvedené body I. časti programu rokovania vychádzajú zo 
zákona o obecnom zriadení, preto poslanci nehlasujú o programe rokovania k predloženým 
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bodom. Vyhlasujem ustanovujúce zasadnutie obecného  zastupiteľstva obce Gemerská Poloma 
za otvorené. 
 
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa 
V súlade s rokovacím poriadkom za zapisovateľku z dnešného zasadnutia určujem Danku 
Červenákovú, zamestnankyňu obce. 
 
 
K bodu: 3 Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva a odovzdanie 
osvedčení o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného zastupiteľstva  
Mgr. Lillian Bronďošová: O výsledku volieb do orgánov samosprávy obce vás informuje 
predseda miestnej volebnej komisie pani inžinierka Eva Žúdelová. Odovzdávam jej slovo. 
Ing. Eva Žúdelová, predsedníčka miestnej volebnej komisie - Výsledky hlasovania vo voľbách 
do orgánov samosprávy obcí konaných dňa 29.10.2022 v Gemerskej Polome: počet volebných 
obvodov – 1, počet volebných okrskov – 1, počet okrskových volebných komisií, ktoré doručili 
zápisnicu o priebehu - a výsledku hlasovania vo volebnom okrsku – 1, počet voličov zapísaných 
v zozname voličov – 1550, počet voličov, ktorí sa zúčastnili na hlasovaní – 806, počet voličov, 
ktorí odovzdali obálku – 806, počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných pre voľby do 
obecného zastupiteľstva – 750, počet poslancov, ktorý sa mal zvoliť – 9, počet zvolených 
poslancov - 9, počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných pre voľby starostu obce – 773, 
percentuálna účasť vo voľbách -  52 %.  
 
Výsledky hlasovania: za starostku obce Gemerská Poloma bola zvolená - Lillian Bronďošová, 
Mgr., nezávislý kandidát, počet platných hlasov – 360, počet platných hlasov odovzdaných pre 
jednotlivých kandidátov na starostu obce - Lillian Bronďošová, Mgr. – 360, Jana Červenáková, 
Mgr. – 327, Marek Chochol – 86. 
 
Kandidáti, ktorí boli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome: 1. 
Ivan Sústrik, nezávislý kandidát – 399, 2. Ondrej Tompoš, nezávislý kandidát – 377, 3. Janka 
Ciberajová, nezávislý kandidát – 361, 4. Jozef Chochol, nezávislý kandidát – 339, 5. Ľubica 
Šmelková, nezávislý kandidát – 308, 6. Ivana Antalová, PhDr., Občianska konzervatívna strana 
– 288,7. Marek Chochol, Kresťanskodemokratické hnutie – 248, 8. Radoslav Švec, nezávislý 
kandidát – 242, 9. Mária Antalová, Slovenská národná strana – 236.  
Náhradníci – kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva:  1. Jana 
Dovalová, Bc., Slovenská národná strana – 219. 2. Dávid Szὂllὄs, Slovenská národná strana -      
203, 3. Miroslav Antal, Slovenská národná strana – 201, 4. Vladimíra Mὕllerová, Mgr., 
Slovenský PATRIOT  - 183, 5. Ján Payer, Slovenský PATRIOT – 173, 6. Ján Franko, Ing., 
SMER – sociálna demokracia – 172, 7. Slavomír Gál, Ing., Slovenská národná strana – 160, 8. 
Vladimír Očkaik, JUDr., HLAS – sociálna demokracia – 149, 9. Stanislav Kučerák, 
Komunistická strana Slovenska – 124.  
Poznámka: Zápisnica miestnej volebnej komisie vo voľbách do orgánov samosprávy obcí 
29.10.2022 tvorí prílohu tejto zápisnice.  
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Ing. Eva Žúdelová, predsedníčka miestnej volebnej komisie – odovzdáva osvedčenia o zvolení. 

 
K bodu: 4 Zloženie sľubu novozvoleného starostu a prevzatie vedenia ustanovujúceho 
zasadnutia novozvoleným starostom 
Mgr. Lillian Bronďošová, predsedajúca  - oboznamuje prítomných s postupom tohto aktu: 
žiadam zástupkyňu starostky pôsobiacu v tomto volebnom období  o prečítanie textu sľubu.  
Zástupkyňa starostky PhDr. Ivana Antalová číta text sľubu a žiada prítomných, aby povstali: 
SĽUB STAROSTU OBCE GEMERSKÁ POLOMA - "Sľubujem na svoju česť a svedomie, že 
budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať záujmy obce a Slovenskej republiky. Ústavu 
Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné právne predpisy 
budem pri výkone svojej funkcie starostky  uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a 
svedomia.“  
Mgr. Lillian Bronďošová, zvolená starostka potvrdzuje tento sľub slovami - „sľubujem“ a 
podpisuje.  Tento akt zástupkyňa starostky  sprevádza slovami: Vážená pani starostka, prajem 
Ti, aby sa Ti v tejto náročnej a zodpovednej funkcii darilo napĺňať slová práve zloženého sľubu. 
Úprimne Ti k tejto funkcii blahoželám a odovzdávam Ti ďalšie vedenie dnešného 
ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vedie ďalšiu časť rokovania. 
 
K bodu: 5 Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 5 
Názov materiálu:  Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva Ivana Sústrika v 
zmysle § 25 ods. 2, písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení    
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa 
Príloha iná: Oznámenie o vzdaní sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva a nástup 
náhradníka  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Vážení poslanci, vážení prítomní, dňa 7.11.2022 
písomne oznámil pán Ivan Sústrik, že sa vzdáva sa svojho poslaneckého mandátu. Podľa § 51 
zákona č. 346/1990 Zb. o voľbách do orgánov samosprávy obcí v z. n. p., ak sa uprázdni 
v obecnom zastupiteľstve mandát, nastupuje za poslanca obecného zastupiteľstva ako 
náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov vo volebnom obvode, v ktorom sa 
uprázdnil mandát, ale nebol zvolený za poslanca. Oznámenie o vzdaní sa mandátu poslanca 
obecného zastupiteľstva a nástup náhradníka bolo vydané v zákonnej lehote 15 dní od zániku 
mandátu, ktorý vyžaduje § 192 ods. 2 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu 
volebného práva a o zmene a doplnení neskorších zákonov. 
 

K bodu: 6 Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva 
a náhradníka novozvoleného zastupiteľstva  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Vážení poslanci, vážení prítomní, pokračujeme 
v  rokovaní dnešného ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorého ďalším 
bodom bude uskutočnenie sľubu novozvolených poslancov novozvoleného zastupiteľstva. 
Prosím poslancov obecného zastupiteľstva, aby pristúpili k aktu zloženia sľubu, zároveň prosím 
prítomných, aby povstali. S Ľ U B poslanca obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome: 
,,Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti, ochraňovať 
záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné 
všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca obecného 
zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 
Poslanci skladajú sľub podpisom pod text sľubu, ktorý je napísaný na osobitnom liste a pod 
ktorým je uvedený zoznam poslancov a slovom "sľubujem" každý jednotlivo, menovite: PhDr. 

Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, Ondrej 
Tompoš, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec (8 poslancov).  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce konštatuje, že počet prítomných poslancov je 8 
(osem) z celkového počtu 9 (deväť) poslancov, čo je nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, 
obecné zastupiteľstvo v zmysle § 12 ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení je uznášania schopné. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Oznámenie výsledkov voľby 
starostu a volieb do zastupiteľstva podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 1/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
berie na vedomie 
informáciu predsedníčky miestnej volebnej komisie o výsledku volieb do orgánov samosprávy 
obce Gemerská Poloma konaných dňa 29.10.2022. 
 
Hlasovanie     za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, 
Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Zloženie sľubu 
novozvoleného starostu podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 2/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu Zloženie sľubu novozvoleného starostu 

 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
konštatuje, že 
novozvolená starostka obce Mgr. Lillian Bronďošová zložila zákonom predpísaný sľub 
starostu obce. 
 
Hlasovanie     za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, 
Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Zloženie sľubu poslancov 
podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 3/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu Zloženie sľubu poslancov 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
konštatuje, že 
zvolení poslanci obecného zastupiteľstva PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka 
Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš 
zložili zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 
 
Hlasovanie     za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, 
Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Vzdanie sa mandátu 
poslanca obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

Uznesenie č. 4/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
berie na vedomie 
informáciu starostky obce: 
1.  
o zániku mandátu poslanca Ivana Sústrika dňom 07.11.2022 v súlade s §25 ods. 2 písm. c) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
2. 
že prvým náhradníkom vo volebnom obvode č. 1 v obci Gemerská Poloma s počtom platných 
hlasov 219, v ktorom sa uprázdnil mandát na toto miesto sa stal kandidát na poslanca Bc. Jana 
Dovalová. 
 
Hlasovanie   za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, 
Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

K bodu: Nastúpenie náhradníka na uprázdnený mandát poslanca 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Vážení poslanci, vážení prítomní, pokračujeme 
v  rokovaní dnešného ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorého ďalším 
úkonom bude uskutočnenie sľubu náhradníka novozvoleného zastupiteľstva. Prosím  Bc. Janu 
Dovalovú, aby pristúpila k aktu zloženia sľubu, zároveň prosím prítomných, aby povstali. 
Bc. Jana Dovalová - ,,Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje 
povinnosti, ochraňovať záujmy obce, dodržiavať Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony,  
zákony a ostatné všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie poslanca 
obecného zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia.“ 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – podľa prezenčnej listiny sa ustanovujúceho 
zasadnutia zúčastňuje 9 poslancov zvolených v priamych voľbách dňa 29.11.2022, 
čo predstavuje 100 %-nú účasť poslancov. Vyhlasujem ustanovujúce zasadnutie obecného 
zastupiteľstva obce Gemerská Poloma za uznášania schopné. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Nastúpenie náhradníka na 
uprázdnený mandát poslanca podľa návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 5/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu: Nastúpenie náhradníka na uprázdnený mandát poslanca 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
a) vyhlasuje 
v zmysle § 192 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov pre volebné obdobie 2022-2026, 
 
nastúpenie náhradníka Bc. Jany Dovalovej na uprázdnený mandát poslanca obecného 
zastupiteľstva v Gemerskej Polome vo volebnom obvode č. 1, 
 
b) konštatuje, že 
v zmysle § 26 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 
Bc. Jana Dovalová sa stala poslancom obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, ktorá 
zložila zákonom predpísaný sľub poslanca dňa 28.11.2022. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Jozef Chochol, Marek Chochol, 
Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Vážené poslankyne, vážení poslanci! Srdečne vám 
všetkým  blahoželám k zloženiu sľubu.  Verím, že  spoločnými silami zvládneme všetky 
náročné úlohy,  ktoré nás čakajú a urobíme všetko pre blaho našej rodnej obce. 
 
P r e s t á v k a v rokovaní vyhlásená starostkou obce: začiatok o 17,00 h. koniec prestávky 
o 17,07 h.  
 
K bodu: 7 Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva 
a overovateľov zápisnice 
K bodu 7.1 Schválenie zverejneného programu 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pristupujeme k schváleniu programu 
stanovujúceho obecného zastupiteľstva. Program ustanovujúceho zasadnutia bol uvedený 
v pozvánke, dávam hlasovať kto je za prijatie tohto programu rokovania ustanovujúceho 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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Zverejnený program 
I.  časť 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa  
3. Oznámenie výsledkov voľby starostu a volieb do zastupiteľstva a odovzdanie osvedčení 
o zvolení novozvolenému starostovi a poslancom novozvoleného zastupiteľstva 
4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu a prevzatie vedenia ustanovujúceho zasadnutia 
novozvoleným starostom 
5. Vzdanie sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 
6. Zloženie sľubu poslancov a náhradníka novozvoleného zastupiteľstva 
II. časť 
7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva a overovateľov zápisnice 
8. Voľba návrhovej komisie 
9. Zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov 
10. Zriadenia komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 
11. Delegovanie členov rady materskej a základnej školy 
12. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu 
pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a voľba jej členov  
13. Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia 
zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení 
14. Poverenie zastupovaním starostu obce – informatívna správa 
15. Určenie platu starostu 
16. prekovanie požiadaviek občanov 
17. správa o plnení uznesení 
18. Schválenie piatej úpravy rozpočtu obce na rok 2022 
19. Schválenie VZN č. 1/2022 o verejnej kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za 
vypúšťanie odpadových vôd do verejnej kanalizácie na území obce Gemerská Poloma 
20. Schválenie predaja, zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce 
21. Rôzne 
22. Interpelácie poslancov 
23. Návrh na uznesenie  
24. Záver zasadnutia 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 7.1 Schválenie zverejneného 
programu 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
 

U z n e s e n i e č. 6/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 7. Schválenie zverejneného programu ustanovujúceho zasadnutia a overovateľov 
zápisnice 
K bodu 7.1 Schválenie zverejneného programu 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
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Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
zverejnený program 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že zverejnený program 1. ustanovujúceho zasadnutia OcZ v Gemerskej 
Polome je schválený. 
 
K bodu 7.2 Schválenie zmeny  programu/poslanec obecného zastupiteľstva (Marek 
Chochol) 
 
Návrhy poslancov: 
- žiadam vylúčiť z bodu programu bod 20. (Schválenie predaja, zámeny a prenájmu 
nehnuteľného majetku obce), keďže k týmto materiálom som nedostal žiadne heslo, napriek 
tomu, že bolo napísané v e-maily, že heslo príde. Neprišlo, takže tým pádom, by sme porušili 
rokovací poriadok čl. 12, bod 1, bod 7 a bod 8/Marek Chochol, poslanec.  
 
Návrhy poslancov: 
- žiadam vylúčiť bod č. 19, nakoľko pripomienky neboli dostačujúco vysvetlené a, by sme sa 
k tomu mohli ešte potom vrátiť/Janka Ciberajová, poslankyňa. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – SMS správou som posielala heslo. 
Poslanci OcZ – dostali. 
Marek Chochol, poslanec – takže nie som pripravený, keďže podklady neboli. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aby som vysvetlila, v tomto bode by bolo 
potrebné... 
Marek Chochol, poslanec – žiadam vylúčiť komplet, nie som pripravený, nemôžem hlasovať, 
keď neviem o čom dopredu... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tam máme nájomný vzťah – ostatné body v tomto 
bode, by počkalo aj do nasledujúceho zastupiteľstva, to bude tiež v decembri, ale keďže k 30. 
novembru  (2022) končí nájomná zmluva pre ............................. – tu ide hlavne o to, lebo on 
k prvému (1.12.) potrebuje písomnú zmluvu. Zámer je schválený, len samotný nájom, takže 
aspoň tento jeden (1) bod by sme vedeli... 
Ondrej Tompoš, poslanec -  to môžeme schváliť a ostatné... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  presunieme. 
Ondrej Tompoš, poslanec -  pokračuje: presne tak – presunieme do budúceho rokovania.  
Marek Chochol, poslanec – súhlasím, ale ostatné nie.  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prakticky aj viechu sme zámer schvaľovali na 
predchádzajúcom zastupiteľstve. 
Marek Chochol, poslanec – to je OK.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aspoň tieto dva (2) body, v tomto bode, by sme 
nechali. 
Marek Chochol, poslanec – z mojej strany OK, dajme hlasovať. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 7.2 Schválenie zmeny  
programu/poslanec obecného zastupiteľstva (Marek Chochol), a to ponechaním rokovania a 
hlasovania v bode 20. (Schválenie predaja, zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce) 
v bodoch dvoch (2), a to: opakovaný nájom bytu .................... a nájom obecného domu na 
Hlavnej ulici (bývalá Viecha).  
    

U z n e s e n i e č. 7/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 7. Schválenie zverejneného programu ustanovujúceho zasadnutia a overovateľov 
zápisnice 
K bodu 7.2 Schválenie zmeny  programu/poslanec obecného zastupiteľstva (Marek Chochol) 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
zmenu programu 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
  
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 7.3 Schválenie druhej zmeny  programu/poslankyne obecného zastupiteľstva 
(Janka Ciberajová) 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja som dala tú 19., nakoľko tam boli pripomienky a neboli tak 
celkom vysvetlené a jedno (1) odporuje druhé (2.), čiže ja prosím o vypustenie tohto  bodu 19. 
úplne. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – čo konkrétne? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – schválenie VZN, verejná kanalizácia - odpadových vôd... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no to vieme, ale čo konkrétne nebolo? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – konkrétne tam boli pripomienky, ktoré som dávala ja aj pani 
Spišáková a je tam potrebné...kto vypracoval tieto pripomienky? Či je nejaká komisia na to, 
alebo, či to robila len jedna (1) osoba. Je tam napísané, že ... „z titulu toho, že poslanec nemá 
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dostatočné znalosti“, no keď nemám, preštudujem si ich a budem potom ešte raz riešiť. Je tam 
napríklad, že...  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale pripomienky boli vysvetlené, boli 
zakomponované aj do návrhu... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – pokračuje: dobre, ale neboli tie pripomienky akceptované, 
pretože keď sa... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie, niektoré boli. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – áno bolo, ale stala sa administratívna chyba. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no stáva sa aj takéto. Pripomienky boli preriešené, 
niektoré boli akceptované... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja sa len pýtam, kto prehodnocuje tie pripomienky. Na tie 
pripomienky, by mali byť aspoň dvaja (2), traja (3) ľudia. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – zamestnanci obecného úradu. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – no ja neviem, toto nie je odpoveď na tieto pripomienky, že 
poslanec nemá vedomosti alebo, že sa stala administratívna chyba. Keď to vyplýva zo zákona 
obce, tak potom načo treba toto VZN? 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – dobre, aký je Tvoj návrh? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja som tam dala návrhy, treba si to prečítať. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – však my sme to čítali, my sme to ... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale ste to neakceptovali, ste zamietli.  
 
Návrhy poslancov: 
-  ja navrhujem tento bod odložiť (19.) a ešte raz vypracovať/Janka Ciberajová, poslankyňa. 
 
Janka Ciberajová, poslankyňa – pretože tam máme, že od 1.1. sa určí stočné, a potom je tam 
ďalšia veta, že obec majiteľ kanalizácie má právo v priebehu roka zmeniť túto sumu. Tak 
potom, čo? Obec má? Alebo na základe uznesenia obecného zastupiteľstva, alebo ako?  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – však je tam jasne napísané. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – uznesením zastupiteľstva k 1.1. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – 15 eur... napríklad jedna (1) veta je taká, že ten, kto vlastní 
žumpu, tak na vlastné náklady si má objednať fekálny voz. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – a nie? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – pokračuje: a potom je tam zas ďalšia veta, že to platí obecný 
úrad.  Tak potom ako? Tak, alebo tak? 
Mária Antalová, poslankyňa – tak jedine tak, že obci platia, keď nemajú kanalizáciu a nie do 
ČOV, vtedy musia povinne vyvážať. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – to viem, to rozumiem. 
Mária Antalová, poslankyňa – ale tuto nie. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale si to prečítaj. 
Mária Antalová, poslankyňa – ja som to čítala celé. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – a pochopila. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak dajte hlasovať.  
Ondrej Tompoš, poslanec - na koľko je stanovená platba tých, čo majú kanalizáciu? Za kubík, 
koľko? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale keď máš kanalizáciu, vtedy neplatíš žumpu, 
neťaháš žumpu.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale išlo o žumpu – najprv bolo, že n náklady tohoto, kto si tú 
žumpu objedná a ďalšia vec je, že na náklady obce. Tak potom ako? 
Mária Antalová, poslankyňa – nie, na náklady obce určite nie. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – no ale čítaj. Keď raz odsúhlasí zastupiteľstvo k 1.1. v tom 
roku, tak potom nedá sa toto v priebehu roka meniť. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu návrh zmeny v rokovaní, 
poslankyne Janky Ciberajovej, vypustenie z rokovania bod 19.  
 

U z n e s e n i e č. bez/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 7. Schválenie zverejneného programu ustanovujúceho zasadnutia a overovateľov 
zápisnice 
K bodu 7.3 Schválenie druhej zmeny  programu/poslankyne obecného zastupiteľstva (Janka 
Ciberajová) 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
druhú zmenu programu 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome. 
  
Hlasovanie     za:     2 poslanci 
Janka Ciberajová, Ondrej Tompoš,  

proti:     3 poslanci 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Ľubica Šmelková, 

zdržali sa hlasovania:  4 poslanci 
Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, Marek Chochol, Radoslav Švec, 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – sa pýta, či má ešte niekto návrh na zmenu 
programu. 
Poslanci OcZ – bez ďalšieho návrhu.   
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určuje: 
Overovatelia zápisnice: Jozef Chochol,  Bc. Jana Dovalová. 
 
 
K bodu 8. Voľba návrhovej komisie 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce navrhuje do návrhovej komisie, ktorá spracuje návrh 
uznesení: 
Návrhová komisia: PhDr. Ivana Antalová, Ľubica Šmelková, Mária Antalová. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 8. Voľba návrhovej komisie. 
 

U z n e s e n i e č. 8/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 8. Voľba návrhovej komisie 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
členov návrhovej komisie 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome. 
  
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 9. Zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 9 
Názov materiálu: Zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  Vážení poslanci, vážení prítomní! Obecná rada je 
iniciatívnym, výkonným a kontrolným orgánom obecného zastupiteľstva. Podľa ustanovenia § 
14 zákona o obecnom zriadení obecná rada môže byť zriadená, t .j. jej zriadenie nie je povinné. 
Navrhujem  nezriadiť obecnú radu. 
Ondrej Tompoš, poslanec – ja by som tú obecnú radu zvolil, lebo je to aj pomoc pre Teba, aj 
pre nás.  
Janka Ciberajová, poslankyňa - napríklad aj pripomienky k VZN môže obecná rada riešiť.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 9. Zriadenie. obecnej rady, 
určenie náplne jej práce a voľba jej členov. 
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U z n e s e n i e č. bez/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 9. Zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
zriadenie obecnej rady, určenie náplne jej práce a voľba jej členov. 
  
Hlasovanie     za:     3 poslanci 
Janka Ciberajová, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     5 poslanci 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Bc. Jana Dovalová, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

  zdržal sa hlasovania:  1 poslanec 
Jozef Chochol,   

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 
 
K bodu 10. Zriadenia komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 10 
Názov materiálu: Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce - Vážené zastupiteľstvo, predkladám vám návrh na 
zriadenie 5 komisií obecného zastupiteľstva: 1. Finančnú komisiu, 2. Komisiu vzdelávania, 
kultúry a športu, 3. Komisiu stavebnú a životného prostredia, 4. Sociálnu a bytová komisiu, 5. 
Komisiu na vybavovanie žiadostí a sťažností. V predloženom materiáli som vám zaslala aj 
návrh na jednotlivých predsedov komisií a členov. V jednotlivých komisiách je určená aj ich 
náplň. Predmetné bude v jednom (1) uznesení.  
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 10.  Zriadenia komisií, 
určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov podľa predloženého návrhu na 
uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 9/2022/ust. 



 

15 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 10.  Zriadenie komisií, určenie náplne ich práce, voľba ich predsedov a členov  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  

A) z r i a ď u j e komisie, a to: 
 
� Finančnú komisiu 
� Komisiu vzdelávania, kultúry a športu 
� Komisiu stavebnú a životného prostredia 
� Sociálnu a bytovú komisiu 
� Komisiu na vybavovanie žiadostí a sťažností 

 
B) u r č u j e  
náplň práce predsedu, členov a náhradníkov komisie, a to: 
  
1. Finančnej komisie 

a) podieľa sa na zostavovaní rozpočtu obce aj na jeho zmenách 
b) dohliada na hospodárenie s majetkom obce, na inventarizáciu majetku obce 
c) kontrola dodržiavania všeobecne záväzných nariadení obce o miestnych daniach a 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
d) zaujíma stanoviská k predaju a prenájmu obecného majetku, k územnému plánu obce 
e) dozerá na financovanie, rozpočty, správy o hospodárení škôl a školských zariadení 
f) vypracúva stanovisko k dotáciám schvaľovaným obecným zastupiteľstvom pre 

spoločenské organizácie 
 
2. Komisie vzdelávania, kultúry a športu 
a) príprava a organizácia kultúrno-spoločenských, turistických a športových podujatí 

v našej obci pod hlavičkou obce,  
b) spolupráca pri organizovaní akcií s ostatnými spoločenskými organizáciami v obci a 

miestnou ZŠ 
 
3. Komisie stavebnej a životného prostredia 
a) vyjadruje sa k rozhodujúcim stavbám obecného charakteru - spracúva a predkladá 

stanoviská ku koncepciám rozvoja obce, k návrhom záväzných stanovísk k 
investičným zámerom na území obce, 

b) predkladá stanoviská k návrhom na zmeny a doplnky územného plánu, k návrhom 
územného plánu zón obce, k zabezpečovaným územno-plánovacím podkladom  

c) vyjadruje sa k spôsobu realizácie výstavby, údržby a správy miestnych komunikácií, 
verejných priestranstiev a správy nehnuteľností, ktoré sú v majetku obce 

d) spolupôsobí pri tvorbe a ochrane životného prostredia, kontroluje nakladanie s 
komunálnym odpadom, zásobovanie vodou, odpadové vody 

e) spolupôsobí pri správe a údržbe verejnej zelene 
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f) predkladá podnety na zabezpečenie verejného poriadku, 
g) spolupôsobí pri riešení susedských sporov, alebo priestupkov proti spolunažívaniu, 
h) podáva podnety na ochranu majetku obce a majetku občanov,  
i) podáva podnety na zabezpečenie poriadku, čistoty a hygieny v uliciach, verejných 

priestranstvách obce a verejne prístupných miestach 
 
4. Sociálnej a bytovej komisie 
a) sociálnu starostlivosť o starých a ťažko zdravotne postihnutých občanov 
b) pomoc pri umiestňovaní do zariadení sociálnych služieb 
c) pomoc rodičom s deťmi a spoločensky neprispôsobivých občanom obce 
d) koncepciu rozvoja a údržby bytového fondu obce 
e) prideľovanie nájomných bytov vo vlastníctve obce 
f) vydávanie stanovísk na uzatváranie nájomných zmlúv a výmeny bytov  

vo vlastníctve obce 
g) spolupráca s neštátnymi subjektami občianskymi združeniami a charitou na úseku 

sociálnej starostlivosti 
 
5. Komisie na vybavovanie žiadostí a sťažností 

plní úlohy v rámci svojej pôsobnosti v súlade so zákonom SNR č. 9/2010 Z. z. 
o sťažnostiach 

 
C) v o l í 
1. 
a) predsedu Finančnej komisie: PhDr. Ivanu Antalovú 
b) členov komisie:   

a. poslancov: Bc. Janu Dovalovú, Mareka Chochola 
b. odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb: Ing. Kamilu Mitríkovú,  

 Ing. Evu Žúdelovú 
              

2. 
      a)  predsedu Komisie vzdelávania, kultúry a športu: Ľubicu Šmelkovú 
      b) členov komisie:   
           a. poslancov: Bc. Janu Dovalú, Jozefa Chochola, Radoslava Šveca 
           b. odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb: Danu Červenákovú,  
                MVDr. Viktora Demku, Mareka Vaisa, Bc. Evu Žúdelovú 
             

3. 
      a)  predsedu Komisie stavebnej a životného prostredia: Ondreja Tompoša 
      b) členov komisie:   
           a. poslancov: Máriu Antalovú, Janku Ciberajovú, Jozefa Chochola 
           b. odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb: Danu Červenákovú,  
                Eriku Olexovú. 

 
4. 



 

17 

a) predsedu Sociálnej a bytovej komisia: Janku Ciberajovú 
b) členov komisie:   

              a. poslancov: Máriu Antalovú, Ľubicu Šmelkovú, Ondreja Tompoša,  
              b. odborníkov z radov obyvateľov obce a iných osôb: Magdalénu Ferenčíkovú 
 

5. 
      a)  predsedu Komisie na vybavovanie žiadostí a sťažností: Mareka Chochola 
      b) členov komisie:   
           a. poslancov: PhDr. Ivanu Antalovú, Janku Ciberajovú, Radoslava Šveca 
           b. náhradníkov, poslancov: Máriu Antalovú, Jozefa Chochola 
  
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 11. Delegovanie členov rady materskej a základnej školy 
K bodu 11.1 Delegovanie členov rady základnej školy  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 11 
Názov materiálu: Delegovanie členov rady materskej školy  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – podľa ďalšieho bodu programu rokovania 
predkladám návrh na delegovanie členov rady materskej školy  Gemerská Poloma 

Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 11.1 Delegovanie členov 
rady materskej školy podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
U z n e s e n i e č. 10/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 11. Delegovanie členov rady materskej a základnej školy  
K bodu 11.1 Delegovanie členov rady materskej školy 
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Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
volí 
členov do Rady Materskej školy Gemerská Poloma  
poslancov: PhDr. Ivanu Antalovú, Máriu Antalovú, Bc. Janu Dovalovú, Radoslava Šveca   
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

K bodu 11.2 Delegovanie členov rady základnej školy  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 11 
Názov materiálu: Delegovanie členov rady základnej školy  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 11.2 Delegovanie členov 
rady základnej školy podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
U z n e s e n i e č. 11/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 11. Delegovanie členov rady materskej a základnej školy  
K bodu 11.2 Delegovanie členov rady základnej školy  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
volí 
členov do Rady Základnej školy Gemerská Poloma  
poslancov: PhDr. Ivanu Antalovú, Janku Ciberajovú, Mareka Chochola   
odborníkov z radov obyvateľov a iných osôb: Bc. Evu Žúdelovú 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
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nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

 
K bodu 12. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 
predpisov a voľba jej členov  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 12 
Názov materiálu: Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov a 
voľba jej členov 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – zriadenie komisie podľa predloženého návrhu. 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 12. Zriadenie komisie podľa 
čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov v znení neskorších predpisov a voľba jej členov  podľa predloženého návrhu na 
uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 12/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 12. Zriadenie komisie podľa čl. 7 ods. 5 zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane 
verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších 
predpisov a voľba jej členov  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
A)  
zriaďuje  
komisiu podľa čl. 7 ods. 5 ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov 
B)      
volí 
a) predsedu komisie Mareka Chochola 
b) členov komisie: PhDr. Ivanu Antalovú, Bc. Janu Dovalovú, Radoslava Šveca. 

Hlasovanie     za:     9 poslancov 
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PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

 
K bodu 13. Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť 
zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 13 
Názov materiálu: Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť 
zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 13. Schválenie poslanca 
zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť zasadnutia zastupiteľstva v súlade so 
znením § 12 zákona o obecnom zriadení  podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
U z n e s e n i e č. 13/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 13. Schválenie poslanca zastupiteľstva, ktorý bude poverený zvolávať a viesť 
zasadnutia zastupiteľstva v súlade so znením § 12 zákona o obecnom zriadení  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
poveruje 
poslankyňu Ľubicu Šmelkovú zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva v 
prípadoch podľa § 12 ods. 2 prvá veta, ods. 3 tretia veta, ods. 5 tretia veta a ods. 6 tretia veta 
zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, pre volebné obdobie 
2022-2026. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
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nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 

 
 
K bodu 14. Poverenie zastupovaním starostu obce – informatívna správa 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 14 
Názov materiálu: Poverenie zastupovaním starostu obce – informatívna správa  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – starostka obce poveruje poslankyňu PhDr Ivanu 
Antalovú zastupovaním v zmysle    § 13b zákona 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení, v znení 
neskorších predpisov. 

 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 14. Poverenie zastupovaním 
starostu obce - informatívna správa podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
U z n e s e n i e č. 14/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 14. Poverenie zastupovaním starostu obce - informatívna správa  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
berie na vedomie 
informáciu starostky obce o 
poverení PhDr. Ivany Antalovej jej zastupovaním v zmysle § 13b, ods. 1 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
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K bodu 15. Určenie platu starostu 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre ustanovujúce zasadnutie Obecného zastupiteľstva v 
Gemerskej Polome dňa 28.11.2022, k bodu rokovania č. 15 
Názov materiálu: Návrh na určenie platu starostu  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa a zástupkyňa starostu obce - Vážení poslanci, ďalším 
bodom programu je prerokovanie platu starostky obce.  Starostovi patrí plat, ktorý je súčinom 
priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 
údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky7) za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 
podľa § 4 ods. 1. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor alebo násobku podľa § 4 ods. 7. 
Navrhujem, aby obecné zastupiteľstvo schválilo plat novozvolenej starostky obce, v zmysle 
zákona č. 253/1994 Z. z.  § 3 ods.1 o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí 
a primátorov miest, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 
hospodárstve a násobku podľa § 4 ods. 1, ktorý je 2,20. 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa a zástupkyňa starostu obce - dáva hlasovať k bodu 15. 
Určenie platu starostu obce  podľa predloženého návrhu na uznesenie. 

 
U z n e s e n i e č. 15/2022/ust. 

z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 15. Určenie platu starostu obce  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
určuje 
v súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 
starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších zmien a doplnkov mesačný plat starostky 
Mgr. Lillian Bronďošovej, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 
v národnom hospodárstve a násobku podľa § 4 ods. 1., ktorý je 2,20. 
 
Hlasovanie     za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec,  

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  1 poslanec 

Ondrej Tompoš,  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
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neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 
Zástupkyňa starostu obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 

 
 
K bodu 16. prekovanie požiadaviek občanov 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – písomné požiadavky občanov obce neboli podané. 
Ústne podané požiadavky občanov obce neboli podané. 
 
 
K bodu 17. správa o plnení uznesení 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Vyhodnotenie plnenia uznesení z riadneho zasadnutia OZ zo 
dňa 24.10.2022 
Názov materiálu: Vyhodnotenie plnenia uznesení z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 24.10.2022 
Materiál obsahuje: Vyhodnotenie plnenia uznesení/hlavný kontrolór obce, Ing. Miloslav 
Brezňan, 14.11.2022  
Príloha iná: bez 
 
Ondrej Tompoš, poslanec -  neviem za čo mám hlasovať?     
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vyhodnotenie plnenia uznesení... 
Ondrej Tompoš, poslanec - dobre, ale neviem, čo tie uznesenia obnášajú, preto sa zdržím. 
Mária Antalová, poslankyňa – nečítal si e-maily? 
Ondrej Tompoš, poslanec - kedy, keď som dnes prišiel. 
     
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 17. Správa o plnení uznesení 
obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 16/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 17. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
berie na vedomie 
vyhodnotenie plnenia uznesení z 35. riadneho zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome zo dňa 
24.10.2022.  
 
Hlasovanie     za:     7 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, Marek Chochol, 
Ľubica Šmelková, Radoslav Švec,  

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  2 poslanci 

Janka Ciberajová, Ondrej Tompoš, 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
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neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 

 
 
K bodu18. Schválenie piatej úpravy rozpočtu obce na rok 2022 

1. 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Materiál na rokovanie 1. riadneho zasadnutia obecného 
zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022  
Názov materiálu: Návrh na 5. úpravu rozpočtu OZ na rok 2022 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: rozpočet obce Gemerská Poloma na rok 2022 

2. 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Stanovisko k návrhu na 5. úpravu rozpočtu obce Gemerská 
Poloma ku dňu 28.11.2022 
Názov materiálu: Stanovisko k návrhu na 5. úpravu rozpočtu obce Gemerská Poloma ku dňu 
28.11.2022 
Materiál obsahuje: stanovisko hlavného kontrolóra obce/Ing. Miloslav Brezňan, 14.11.2022 
Príloha iná: bez 
 

Janka Ciberajová, poslankyňa – pýtala som sa cez prestávku na tú výdavkovú časť, odpovedal 
mi, ale chcem sa spýtať, či boli urobené – za tých koscov nejaké dohody o vykonaní práce, 
alebo zmluvy – mzdy a platy.  
zamestnanec obecného úradu –          to robil úrad práce, bolo vytvorené riadne pracovné miesto 
cez úrad práce. To bolo refundované, čiže to, čo bolo... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tí kosci, či z dakade prišli, alebo to boli naši ľudia? Naši ľudia 
mali nejaké dohody a o vykonaní práce zrejme, či? 
zamestnanec obecného úradu – pracovné zmluvy.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – ešte jedny 300 tam boli, ale to tiež ste vysvetlili mi. To bolo 
zase  ubytovanie, bolo navýšené tak isto vo výdavkovej časti - 300 eur. Ste povedali, ubytovanie 
11,50 – 2,50 ide pre zamestnanca, ale ona je zamestnankyňa obce. 
zamestnanec obecného úradu – áno, ale časť svojej agendy vykonáva pre hotel, ona tam 
upratuje.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak neviem.  
zamestnanec obecného úradu – to sú úväzky.  
Ondrej Tompoš, poslanec – treba potom pozrieť zmluvu akú má.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – akože ona má svoj plat upratovačka a keď ešte upratuje tam, 
má potom navýšený plat, alebo?  
zamestnanec obecného úradu –    nie, to je v rámci platu. To sa úväzkovo rieši. Časť úväzku 
má na hotel a časť úväzku má na obecný úrad.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak potom, prečo tu je 2,50 nejde z tohto, tu je 300 navýšenie, 
v tom rozpočte vo výdavkovej časti? Stovka je tu na poisťovne a ...to sú náklady na energie 
zrejme, nie?  
zamestnanec obecného úradu –      o nič nejde, to sa len z obecného úradu presúvajú peniaze, 
to sú tie isté – tam sa zvýšia a tu sa dofinancujú. Oni boli zvýšené, ona nebude čerpať navyše... 
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Janka Ciberajová, poslankyňa – ja nehovorím, že navyše, len akože prečo bolo navýšené, to 
sa chcem opýtať.  
zamestnanec obecného úradu – to je v rámci presunu.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – dobre. 
Ondrej Tompoš, poslanec – nebudem hlasovať, lebo neviem. Nemám to naštudované.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 18. Schválenie piatej úpravy 
rozpočtu obce na rok 2022  podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 17/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 18. Schválenie piatej úpravy rozpočtu obce na rok 2022  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
stanovisko hlavného kontrolóra obce a finančnej komisie k návrhu na úpravu rozpočtu 
obecného zastupiteľstva obce Gemerská Poloma na rok 2022. 
II. 
s c h v a ľ u j e  
úpravu rozpočtu OZ obce Gemerská Poloma na rok 2022 s platnosťou od 28.11.2022 podľa 
predloženého návrhu na úpravu rozpočtu obce Gemerská Poloma, a to úpravou zvýšenia 
výdavkov a príjmov rozpočtu obce o 47 188,00 EUR.   
 
Hlasovanie     za:     8 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec,  

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  1 poslanec 

Ondrej Tompoš, 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 19. Schválenie VZN č. 1/2022 o verejnej kanalizácii a odpadových vodách 
a o poplatku za vypúšťanie odpadových vôd do verejnej kanalizácie na území obce 
Gemerská Poloma 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 19 
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Názov materiálu: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Gemerská Poloma č. 1/2022 
o verejnej kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za vypúšťanie odpadových vôd do 
verejnej kanalizácie na území obce Gemerská Poloma 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu, pripomienky k návrhu VZN, 
vyhodnotenie pripomienok k návrhu VZN, Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce 
Gemerská Poloma č. 1/2022 o verejnej kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za 
vypúšťanie odpadových vôd do verejnej kanalizácie na území obce Gemerská Poloma – po 
vyhodnotení a zohľadnení pripomienok  
Prílohy:  

1. 
NÁVRH VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIE č. 1/2022 o verejnej kanalizácií a 
odpadových vodách a o poplatku za vypúšťanie odpadových vôd do verejnej kanalizácie na 
území obce Gemerská Poloma. 

2. 
Vyhodnotenie pripomienok k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2022 o verejnej 
kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za vypúšťanie odpadových vôd do verejnej 
kanalizácie na území obce Gemerská Poloma 
 

3. 
Pripomienky k zverejnenému VZN č. 1/2022 obce Gemerská Poloma: Mária Spišáková, 
..................................................... 
Zo dňa: 20.11.2022 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 21.11.2022. č. s.: 1030/2022; komu: 
Obec Gemerská Poloma, Obecný úrad Gemerská Poloma; podpísaný/á: Mária Spišáková.  
Vec: Pripomienky k zverejnenému VZN č. 1/2022 obce Gemerská Poloma 
Príloha: bez  

4. 
Pripomienky k zverejnenému VZN č. 1/2022: Janka Ciberajová, ................................................  
..................................... 
Zo dňa: 20.11.2022 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ: 21.11.2022. č. s.: 1031/2022; komu: 
Obec Gemerská Poloma, Obecný úrad Gemerská Poloma; podpísaný/á: Janka Ciberajová.  
Vec: Pripomienky k zverejnenému VZN č. 1/2022  
Príloha: bez  
 
Radoslav Švec, poslanec - ja som sa rozprával s obyvateľmi Tureckej a Pionierov a niekedy 
v lete a v zime sa tam nedá žiť, treba to nejako prepracovať, tú čističku. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce -  to sme už riešili a už prebehli aj iné nápravy, takže 
tam už to je v poriadku. 
Radoslav Švec, poslanec - dobre, ďakujem. 
Janka Ciberajová, poslankyňa - keď budú pripomienky, aj do budúcna – kvôli tomu bola dobrá 
tá rada, lebo neodpovedali ste mi, kto pracoval s tými pripomienkami. Tie pripomienky boli 
viacej, čo viem. Jedna osoba, traja ľudia, päť ľudí? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – kolegyňka, traja (3) sme boli. 
Janka Ciberajová, poslankyňa - no tak treba povedať, kto to uzavrel, ako sa to uzavrelo – kvôli 
tomu treba tie pripomienky brať na úvahu, pretože keď mi ľuďom povieme, že 15 eur za jeden 
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(1) fekál, alebo, že ja neviem ten zákon, áno neviem, ale som sa chytila toho, že keď na 
zastupiteľstve toho 1.1. odsúhlasí nejakú sumu, tak nedá mi, aby obec, majiteľ tej kanalizácie 
– čiže obec v priebehu roka menila tieto veci.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – stále zastupiteľstvo to bude schvaľovať. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale na základe uznesenia. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – no však áno. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale je tak napísané tam? 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ale, čo nie je jasné? 

Janka Ciberajová, poslankyňa – nevidím tu administratívnu chybu, ale zato, že nemám to 
naštudované. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pripomienky spracovávali pani ................, pán 
..............., pán ................................. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak bolo treba povedať kto ich spracoval, som sa pýtala - kto 
spracoval tie pripomienky. Potom sa pod tie pripomienky treba podpísať. Nesúhlasíme 
s pripomienkami, vypracoval.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – lebo tu sú... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak si mala povedať, my dve (2) sme len vyhodnocovali, alebo 
len ja, alebo pán ................................. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – a kto má potom vyhodnocovať? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – nebudú len jedné pripomienky a kanalizácia je to dosť také 
háklivé. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Janka, kto má podľa Teba vyhodnocovať tie 
pripomienky? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja sa vás preto pýtala, že... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no povedz, že kto má vypracovať... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja som sa pýtala, kto vyhodnocoval? Dobre, keď  si mi 
povedala, že traja (3). keď  to vyhodnocoval jeden (1), že keď Ty, alebo Ivana, tak si mala 
povedať: my dve (2) sme vyhodnocovali, alebo len ja. Alebo pán .......................... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – prečo je to pre Vás podstatné, kto vyhodnocoval 
pripomienky? Prepáčte, že sa pýtam, alebo, že  skáčem, ale prečo je to pre Vás podstatné, kto 
to vypracoval. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak si čítala tú devätnástku? 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – áno, ja som to čítala, ale ja sa len pýtam, prečo je podstatné 
kto to vypracoval? Veď sú tie pripomienky zapracované. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – lebo nie je tam nikto podpísaný a je zamietnuté a ľudia sa 
pýtajú, čo bude, ako bude. Sú zamietnuté. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie, sú aj zapracované a sú aj zamietnuté, tak je to 
vyhodnotenie tých pripomienok. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tak potom načo je nám VZN, keď ideme podľa zákona? Tak 
obec ide podľa zákona a občan nemôže ísť podľa zákona? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – prečo sa VZN schvaľujú na obciach, vieme? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – sa vás pýtam. Tam potom je citovaný, že je to podľa zákona. 
No pozri. Dobre, nechajte tak, daj hlasovať. 
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Marek Chochol, poslanec – ešte ja mám. Ohľadne toho, čo sa tu naťahujete, toto hovorí 
rokovací poriadok čl. 14 bod 7: „Vyhodnotenie pripomienok uskutoční navrhovateľ nariadenia 
s príslušnou komisiou, ak je zriadená.“ – Netreba sa tu naťahovať, keď je to napísané 
v rokovacom poriadku. To je prvá (1.) vec. Druhá (2.) vec: Do toho VZN bol pridaný č. 12, 
ktorý hovorí o vodách povrchového odtoku - ten článok je vypracovaný, hlavne bod 2., 3., 4.,  
ktoré sa bijú jeden (1) s druhým (2.) a je vypracovaný laicky, neodborne, subjektívne. Tak isto 
rokovací poriadok hovorí: „Starosta určí spôsob prípravy materiálov, zodpovednosť za ich 
vypracovanie, prípadne určí, že  je treba vyžiadať stanovisko alebo odbornú expertízu od 
príslušného orgánu.“ 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, my sme aj žiadali.  
Marek Chochol, poslanec – áno? Na ten bod 12, hej? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno. 
Marek Chochol, poslanec – viete koľko, pred pozemkami budov minimálne stoosemnásť (118)  
budov v obci je vidno, že budovy zdieľajú spoločný - vlastne sú bez oplotenia a hranica 
pozemku je budova, ktorá vôbec nemá odvod dažďovej vody. A čo hovoria tie body 2.,3., 4.? 
Že keď vy budete vypúšťať na môj pozemok svoju vlastnú dažďovú vodu, tak ja potom musím 
strpieť to, že ja  musím na moje náklady, na majiteľa pozemku tú vodu odviesť a urobiť 
trativod?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tam ide o to, aby z rín nešla tá voda do kanalizácie. 
Marek Chochol, poslanec – tam vôbec nie sú riny. Tu sa o to jedná. To by mal byť vypracované 
odborne a nie takto tu. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – áno, kvôli tomu by bola dobrá aj tá rada. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – to nejde do kanalizácie, to je iný text. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to je kanalizácia, my do kanalizácie nemôžme tieto 
vody. 
Marek Chochol, poslanec – to je ďalší bod, ale ja o inom tu hovorím.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – kontroluješ to? Aspoň piatich viem, čo majú do kanalizácie. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to treba povedať, lebo my keď to vieme, riešime 
hneď. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – no tak nebudeš ho riešiť.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pravdaže budeme riešiť, tak treba povedať, ktorí 
piati (5)? 
Marek Chochol, poslanec – na tento bod, by trebalo vypracovať  odborný posudok a nie 
neodborne, laicky tuto niečo dávať do VZN. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – áno, ja ako laik som to napísala. 
Marek Chochol, poslanec – ja som nehovoril Vašu pripomienku. 
Janka Ciberajová, poslankyňa –  ale ja hovorím .....som to čítala 
Marek Chochol, poslanec –  ja celkom niečo iné. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja hovorím, že som to pochopila. Keď som to nepochopila, 
tak... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale bolo treba tú pripomienku - táto pripomienka 
keby bola včas, tak...... 
Marek Chochol, poslanec – nehnevajte sa, ale takéto neodborné veci tu písať, a potom dať 
schváliť ľuďom – toto nie. Ja s tým nesúhlasím, možno kolegovia majú iný názor, aj kolegyne. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – VZN ku kanalizácii bolo schválené a predtým 
dodatkami taktiež... 
Marek Chochol, poslanec – to je v poriadku, len neobsahovalo článok 12. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: kvôli tomu sa teraz upravovalo, aby 
sme to nejakým spôsobom ošetrili. 
Marek Chochol, poslanec – len tam, by malo byť odborné stanovisko, nie laické – čo je dobré, 
čo není dobré. Potom títo ľudia budú trpieť kvôli neodbornému vypracovaniu VZN, tak toto by 
sme nemali robiť, nie? Keď niečo chceme dať ľuďom, nejaké záväzné nariadenie, mali by sme 
mať na to odborný posudok, čo hovorí rokovací poriadok a nie iba jeden (1) bod, viac bodov – 
ja ich čítať nebudem.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ešte raz, ja som nepochopila. 
Marek Chochol, poslanec – nevadí, len hovorím, že nesúhlasím s tým, lebo jednoducho, tu nie 
je odborný posudok na to a nemá tam čo vôbec robiť - ten článok 12 s tými bodmi.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte nejaká otázka k tomuto? Pripomienky bolo 
treba písať  v čase na tom určenom. 
Marek Chochol, poslanec – to je v poriadku, som poslanec a mám na to právo, aby som sa 
vyjadril. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určite hej. Ale boli by sme tie pripomienky 
nejakým spôsobom buď poriešili, alebo zapracovali, však tam na to je priestor, určite. Ešte 
nejaká otázka k tomuto? Môžeme hlasovať? 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 19. Schválenie VZN č. 
1/2022 o verejnej kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za vypúšťanie odpadových 
vôd do verejnej kanalizácie na území obce Gemerská Poloma podľa predloženého návrhu na 
uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. bez/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 19. Schválenie VZN č. 1/2022 o verejnej kanalizácii a odpadových vodách 
a o poplatku za vypúšťanie odpadových vôd do verejnej kanalizácie na území obce 
Gemerská Poloma 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
I. 
prerokovalo  
predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Gemerská Poloma č. 1/2022 o verejnej 
kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za vypúšťanie odpadových vôd do verejnej 
kanalizácie na území obce Gemerská Poloma  
II. 
berie na vedomie  



 

30 

vyhodnotenie doručených pripomienok k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia obce 
Gemerská Poloma č. 1/2022 o verejnej kanalizácii a odpadových vodách a o poplatku za 
vypúšťanie odpadových vôd do verejnej kanalizácie na území obce Gemerská Poloma  
 
Hlasovanie     za:     1 poslankyňa 
PhDr. Ivana Antalová,  

proti:     3 poslanci 
Janka Ciberajová, Marek Chochol, Ondrej Tompoš,  

  zdržali sa hlasovania:  5 poslanci 
Mária Antalová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie nie je prijaté. 
 

 
K bodu 20. Schválenie predaja, zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce 
K bodu 20.1 opakovaný nájom/............................ 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 20 
Názov materiálu: Žiadosť o prenájom nehnuteľného majetku obce - ....................., trvale 
bytom .............................. 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 20.1 opakovaný nájom/........ 
 ................... 
 

U z n e s e n i e č. 18/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 20. Schválenie predaja, zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce  
K bodu 20.1 opakovaný nájom/........................... 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
v súlade s § 9 ods. 2 písm. a) a § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 o majetku obcí v z. n. 
p., v súlade so Zásadami hospodárenia s majetkom obce Gemerská Poloma čl. 5 ods. 6 písm. 
c). v súlade s VZN č. 1/2018 o podmienkach prenájmu obecných nájomných bytov a o spôsobe 
výpočtu nájomného v obecných nájomných bytoch a finančnej zábezpeky na užívanie bytu (v 
znení dodatku č. 1/2018 a 2/2019) 
I. 
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p r e r o k o v a l o  
návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou vo vlastníctve obce Gemerská Poloma, ktorý bol 
zverejnený v zmysle uznesenia č. 771/2022  zo dňa 24.10.2022 na úradnej tabuli obce a na 
webovej stránke obce dňa 2.11.2022 do 18.11.2022, a to: 
 
nehnuteľnosti: bytu č. 7: trojizbového bytu na 3. poschodí v dome so súpisným číslom 486, na 
Ulici Sládkovičova v Gemerskej Polome pozostávajúceho vstupnej chodby, kúpeľne s WC, 
kuchyne s obývačkou, spálne a balkóna o celkovej ploche 65,79 m2. K bytu prislúcha aj sklad 
a spoločný sklad pre všetky byty na bicykle a kočíky - v nájomnom dome so súpisným číslom 
486 na Ulici Sládkovičova v Gemerskej Polome, ktorý je postavený na pozemku parcely 
registra „C“ parcelné číslo 1172 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 165 m2 zapísaného na 
LV 2515, k. ú. Gemerská Poloma, obec Gemerská Poloma  
II. 
s c h v a ľ u j e 
podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. p r e n á j o m 
nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Gemerská Poloma, a to: 
nehnuteľnosti: bytu č. 7: trojizbového bytu na 3. poschodí v dome so súpisným číslom 486, na 
Ulici Sládkovičova v Gemerskej Polome pozostávajúceho vstupnej chodby, kúpeľne s WC, 
kuchyne s obývačkou, spálne a balkóna o celkovej ploche 65,79 m2. K bytu prislúcha aj sklad 
a spoločný sklad pre všetky byty na bicykle a kočíky - v nájomnom dome so súpisným číslom 
486 na Ulici Sládkovičova v Gemerskej Polome, ktorý je postavený na pozemku parcely 
registra „C“ parcelné číslo 1172 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 165 m2 zapísaného na 
LV 2515, k. ú. Gemerská Poloma, obec Gemerská Poloma  
 
......................................... nar. ........................., trvale bytom ....................................................  
....................,  
na dobu určitú: s účinnosťou od 1.12. 2022 do 30.11.2023,  
za výšku mesačného nájomného: 152,22 EUR ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
Zdôvodnenie osobitného zreteľa: : Ide o opakovaný nájom; žiadateľ si riadne plní podmienky 
nájmu; má všetky záväzky voči obci uhradené, o byt sa riadne stará.  Obec Gemerská Poloma 
má vo vlastníctve 6 bytových jednotiek na Ulici 9. mája 756/18, ktoré boli postavené za 
podpory ŠFRB a dotácie z Ministerstva výstavby a regionálneho rozvoja Slovenskej republiky; 
na predmetné byty sa vzťahuje zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania a o 
sociálnom bývaní, ktorý sa v § 12, ods. 3 a ods. 4 písm. a) a b) zaoberá opakovaným 
uzatvorením nájomnej zmluvy, pri dodržaní podmienok uvedených v nájomnej zmluve a v 
zákone č. 443/2010 Z. z. 
Obecné zastupiteľstvo v Gemerskej Polome schvaľuje prenájom 3/5 väčšinou všetkých 
poslancov. 
III.  
ž i a d a 
starostku obce zabezpečiť: 
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uzatvorenie nájomnej zmluvy podľa schvaľovacej časti uznesenia a zabezpečiť postup 
stanovený zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a so Zásadami 
hospodárenia s majetkom obce Gemerská Poloma. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

K bodu 20.2 Prenájom obecného domu/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína 
Stockhausenová  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Materiál na rokovanie obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome dňa 28.11.2022 
Názov materiálu: Návrh na opravu uznesenia č.: 768/2022  zo dňa 24.10.2022 
Materiál obsahuje: návrh na opravné uznesenie – príloha č. 1, uznesenie po oprave – príloha 
č. 2, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 20.2 Prenájom obecného 
domu/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína Stockhausenová podľa predloženého 
návrhu na opravné uznesenie.  
 

OPRAVNÉ uznesenie 
 

U z n e s e n i e  č. 19/2022 
z 1. ustanovujúceho riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, 
obce Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K uzneseniu č. 768/2022 z 35. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome, obce Gemerská Poloma, zo dňa 24.10.2022 (K bodu 7. Schválenie nákupu, predaja, 
zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce), (K bodu 7.1 prenájom obecného 
domu/zámer/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína Stockhausenová)  
 
K bodu 20. Schválenie predaja, zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce  
K bodu 20.2 Prenájom obecného domu/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína 
Stockhausenová   
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
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I. 
b e r i e   n a    v e d o m i e 
návrh na opravu uznesenia  č. 768/2022 z 35. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
v Gemerskej Polome, obce Gemerská Poloma, zo dňa 24.10.2022 z dôvodu administratívnej 
chyby.  
II.   
s c h v a ľ u j e 
opravu uznesenia č. 768/2022 z 35. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej 
Polome, obce Gemerská Poloma, zo dňa 24.10.2022, a to takto: 
 
1. 
v bode: I.  p r e r o k o v a l o 
v časti: na dobu určitú: s účinnosťou odo dňa podpisu nájomnej zmluvy do 31.12. nahrádza 
text: 2026 textom: 2031. 
2. 
v bode: II. s c h v a ľ u j e 
v časti: s u b j e k t u 
a v texte:  
na dobu: určitú, s účinnosťou od dňa podpisu nájomnej zmluvy do 31.12. nahrádza text: 2026 
textom: 2031. 
Ostatný text ostáva bezo zmien. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 20.3 Prenájom obecného domu/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína 
Stockhausenová  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 20 
Názov materiálu: Žiadosť o prenájom nehnuteľného majetku obce – Hlavná cesta 456/10 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu, žiadosť č. 549/2022 zo dňa 
26.05.2022 vrátane prílohy, výpis z Listu vlastníctva č. 1348, návrh nájomnej zmluvy  
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – keď ste si všimli, prebiehajú rekonštrukcie na tejto 
budove a dneska pri výkope prípojky, z tej strany od Rožňavy, pri tom múre – začal ten múr 
praskať, proste tá budova začala ako keby sa hýbať.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – ktorá? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ten múr od Rožňavy. 
Jozef Chochol, poslanec - čo to popraskalo celé, celá strana? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ktorá budova? 
Jozef Chochol, poslanec – na vieche, my sme to škrabali... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – bolo tam potrebné prebiť ten skalný múr, v tej časti 
ako prebiehal ten múr, začalo to pracovať. To znamená, že tá predpokladaná rekonštrukcia sa 
navýši o niečo, čo budeme musieť buď spevniť - tú samotnú stenu, alebo  vybudovať novú. Náš 
pracovník, ktorý tam robí ................... povedal, že možno zhruba, okolo tisíc eur to bude stáť, 
lebo tam to spevnenie, alebo to vybudovanie – a bude to potrebné. Nemysleli sme, že sa to 
stane, ale to sú hrubé kamenné múry, a tým, že sa to prebíjalo... 
Jozef Chochol, poslanec – to dneska sa to stalo? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dneska.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – nebude potrebné statika? Lebo keď to tak je narušené, žeby... 
Jozef Chochol, poslanec – tam je popraskaná celá strana, my sme tam boli s .................. To fakt 
treba s tým niečo, lebo... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže to budeme musieť, lebo to je havarijný stav, 
je to naša budova a budeme to musieť tak, či tak opraviť, len vás informujem, že je takýto stav. 
Na minulom zastupiteľstve bol zámer schválený s určitým rozpočtom – my niečo, oni niečo, 
ale toto je nad rámec. My sme zato zodpovední, je to naša budova, je to havarijný stav 
a spôsobené to bolo tým, že tie podmienky ako boli určené zo strany regionálneho úradu 
verejného zdravotníctva a musia byť splnené, lebo ináč tá prevádzka, by nebola možná otvoriť. 
Tak, aby ste vedeli, že takúto vec máme, zhruba tých tisíc eur – taká informácia pre vás, že asi 
to budeme musieť navýšiť. Či nejakým spôsobom, či nejakými technickými vymoženosťami to 
spevníme, alebo nejakým spôsobom to nanovo – ten múr, neviem vám povedať, ale na to sú 
odborníci, ale takáto informácia. Takže bolo potrebné vás s tým oboznámiť. Od vtedy ako sa 
schválil zámer, každý deň, aj majiteľ – robia tam tie zmeny a rekonštruujú, majú vážny záujem 
o to.  Aj dnes, ako sa sto stalo, tak samozrejme, že chcú pokračovať v tom, len s touto zmenou, 
že je to momentálne v havarijnom stave. Budeme sa to snažiť odstrániť čím skôr. Nejaké 
otázky? Môžem dať hlasovať?   
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 20.2 Prenájom obecného 
domu/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína Stockhausenová.   
 

U z n e s e n i e č. 20/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 20. Schválenie predaja, zámeny a prenájmu nehnuteľného majetku obce  
K bodu 20.3 Prenájom obecného domu/Hlavná cesta 456/10, Gemerská Poloma/Katarína 
Stockhausenová  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma 
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- v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., - v súlade:  s § 9 
ods. 2 písm. a) a § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 o majetku obcí v z. n. p. a so Zásadami 
hospodárenia s majetkom obce Gemerská Poloma čl. 5  
I. 
p r e r o k o v a l o  
návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou vo vlastníctve obce Gemerská Poloma, ktorý bol 
zverejnený v zmysle uznesenia č. 768/2022  zo dňa 24.10.2022 na úradnej tabuli obce a na 
webovej stránke obce dňa 2.11.2022 do 18.11.2022, a to: 
domu so súp. č. 456/10 postavenom na pozemku parcely registra „C“ parcelné číslo 1092 v 
katastrálnom území Gemerská Poloma, obec Gemerská Poloma, Hlavná cesta, evidovaný na 
liste vlastníctva č. 1348; pre nájomcu: obchodné meno: Katarína Stockhausenová, sídlo: 
Jarková  ulica 322/10, 049 22 Gemerská Poloma, IČO: 37342991; na dobu určitú: s účinnosťou 
odo dňa podpisu nájomnej zmluvy do 31.12.2031; za výšku 80,00 EUR mesačne ako prípad 
hodný osobitného zreteľa 
II. 
s c h v a ľ u j e 
podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p. p r e n á j o m 
nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Gemerská Poloma, a to: 
nehnuteľnosti: domu so súp. č. 456/10 postavenom na pozemku parcely registra „C“ parcelné 
číslo 1092 v katastrálnom území Gemerská Poloma, obec Gemerská Poloma, Hlavná cesta, 
evidovaný na liste vlastníctva č. 1348 
 
s u b j e k t u 
obchodné meno: KATARÍNA STOCKHAUSENOVÁ,  
sídlo: Jarková  ulica 322/10, 049 22 Gemerská Poloma,  
IČO: 37342991,  
za účelom: prevádzkovanie predajne potravín a zmiešaného tovaru, 
na dobu: určitú, s účinnosťou od dňa podpisu nájomnej zmluvy do 31.12.2031, 
za nájomné: 80,00 EUR/1 mesiac na celý predmet nájmu ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
Zdôvodnenie osobitného zreteľa: Zdôvodnenie osobitného zreteľa: Skutočnosť, že obec 
nehnuteľnosť poskytuje záujemcom ako príležitosť pre obchodnú prevádzku a zámerom obce 
je podpora drobnej podnikateľskej činnosti v obci a rozšírenie služieb pre občanov. 
Nehnuteľnosť je dlhodobo nevyužívaná obcou a zatiaľ neupotrebiteľná. Nik iný o túto 
nehnuteľnosť neprejavil záujem. 
Obecné zastupiteľstvo v Gemerskej Polome schvaľuje prenájom 3/5 väčšinou všetkých 
poslancov. 
III.  
ž i a d a 
starostku obce zabezpečiť: 
uzatvorenie nájomnej zmluvy podľa schvaľovacej časti uznesenia a zabezpečiť postup 
stanovený zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a so Zásadami 
hospodárenia s majetkom obce Gemerská Poloma. 
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Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš, 

proti:     0 poslancov 
  zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 

nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

 
K bodu 21. Rôzne 
K bodu 21.1 Osvedčenie listín a podpisov 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 21 
Názov materiálu: Overovanie listín a podpisov 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 21.1 Osvedčenie listín a 

podpisov podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 21/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 21. Rôzne  
K bodu 21.1 Osvedčenie listín a podpisov 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
poveruje 
zamestnanca obecného úradu Gemerská Poloma, Ing. Evu Žúdelovú, trvale bytom Nová ulica 
č. 299, 049 22 Gemerská Poloma na osvedčenie listín a podpisov.  
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš,  

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
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K bodu 21.2 Prijímanie podnetov a požiadaviek občanov  
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 28.11.2022 k bodu 
rokovania č. 21 
Názov materiálu: Prijímanie podnetov a požiadaviek občanov  
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodovú správu 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 21.2 Prijímanie podnetov 
a požiadaviek občanov  podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 22/2022/ust. 
z 1. ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 28.11.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 21. Rôzne  
K bodu 21.2 Prijímanie podnetov a požiadaviek občanov  
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
berie na vedomie 
návrh starostky obce vo veci rozdelenia obce  na väčšie časti podľa jednotlivých ulíc obce 
Gemerská Poloma pre prijímanie podnetov a požiadaviek občanov obce takto: 
 
a) poslanci: Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol 
    – ulice: Turecká ulica, Ulica pionierov, Záhradná ulica, Nová ulica, Mierová ulica,  
                  Kukučínova ulica, Staničná ulica, Šafárikova ulica, Na Konopiskách 
 
b) poslanci: PhDr. Ivana Antalová,  Ľubica Šmelková 
    – ulice: Betliarska cesta, Hlavná cesta, Jarková ulica, Hviezdoslavova ulica, Patrizánska ulica  
 
c) poslanci: Mária Antalová, Janka Ciberajová, Marek Chochol 
    – ulice: Sládkovičova ulica, Pokroková ulica, Ulica Fraňa Kráľa, Ulica 9. mája, Dovčíkova  
                 ulica, Lipová ulica,  Letná ulica  
 
d) poslanci: Radoslav Švec, Ondrej Tompoš 
    – ulice: Krátka ulica, Slanská ulica, Námestie SNP, Madáčova ulica, Dobšinská ulica, Ulica    
                 P. K. Hostinského, Súľovská cesta, Družstevná ulica 
 
e) starostka obce: Mgr. Lillian Bronďošová  
   – Huta, Podsúlová, Hámor. 
 
Hlasovanie     za:     9 poslancov 
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PhDr. Ivana Antalová, Mária Antalová, Janka Ciberajová, Bc. Jana Dovalová, Jozef Chochol, 
Marek Chochol, Ľubica Šmelková, Radoslav Švec, Ondrej Tompoš,  

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov 
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomní pri hlasovaní:   0 poslancov 

Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 

K bodu 21. Rôzne, iné       
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  informuje: 
� Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v základnej škole sa budúci týždeň, štvrtok 
a piatok – 8. a 9. 12. uskutočnia vianočné trhy, na ktoré  vás aj ja srdečne pozývam. Bude to 
tretí ročník, predpokladám uskutočnená akcia, kde svojpomocne si žiaci základnej školy 
s učiteľkami a s dobrovoľníkmi obce, kde aj pani poslankyňa p. Ciberajová a p. Antalová boli 
veľmi, veľmi nápomocné. V jeden (1) deň sme vytvárali krásne vianočné dekorácie a rôzne 
výrobky, ktoré ponúknu deti buď obyvateľom obce, alebo pozvali taktiež susedné obce – 
základné a materské školy, ktoré aj po minulé roky takto navštívili školu. A základná škola si 
zvykne týmto spôsobom privyrobiť v úvodzovkách nejaké peniažky zase na takéto tvorivé 
aktivity pre deti. Je vidieť, že deti sú veľmi, veľmi šikovné. Napiekli perníky s p. učiteľkou 
................... z 12 kg múky. Vytvorili rôzne - Marienka pletené košíky a ozdoby z papierových 
rúričiek. Zo živého ihličia rôzne figúrky, rôzne dekorácie. Bola som aj ja účastná týchto 
tvorivých dielní. Bolo to veľmi pekné, aj pripravené. 
Mária Antalová, poslankyňa a Janka Ciberajová, poslankyňa – aj šitie, ešte bude aj dneska. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  ženy šili, ................. s dcérou – nádherné 
dekorácie, tiež vianočné. A ja verím, že tento rok bude aj tá účasť, zo strany aj susedných obcí, 
aj občanov väčšia, lebo ozaj sa to oplatí. Aj vidieť – každý si tam nájde nejakú drobnosť.  
Ondrej Tompoš, poslanec – treba vyhlásiť.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce –  určite aj vyhlásime. Takže 8. a 9. decembra vás 
srdečne pozývam na tieto vianočné trhy.  
� Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ďalej by som chcela poďakovať a vyzdvihnúť 
zase pomoc a účasť poslancov Mareka Chochola, Jožka Chochola a Radoslava Šveca pri 
príprave pozemku na klzisko a zástupcu poslankyne Janky Dovalovej. On nám pomohol 
výrazne, lebo on bol aj s mechanizmom, takže toto by som tiež chcela výrazne vyzdvihnúť – aj 
tú pomoc, ale aj dobrovoľníkov z radov občanov, koľko sa nás tam nazberalo. To okolie je tam 
pripravené na to, že stačí tam už len priaznivá teplota, nasmerujú správne tok vody, sa táto 
zaleje a môžeme sa tešiť na klzisko. Dúfam, že nám bude zima priaznivo naklonená. Aj minulý 
rok toto klzisko bolo maximálne, myslím viac ako dva (2) mesiace vyťažené. Chodili aj deti 
z materskej školy, deti zo základnej školy. Korčuľovali sa v rámci telesnej výchovy, v rámci 
nejakých voľnočasových aktivít a nehovoriac  nielen o deťoch z našej obce, ale aj dospelí, ktorí 
si zahrali hokej, ženy so svojimi rodinami. Myslím, že toto klzisko má význam a som rada, že 
obec pristúpila na to, že poslanci schválili nájom tohto pozemku a že sa bude využívať. Tu by 
som tiež chcela poďakovať všetkým, ktorí pomohli.  
Marek Chochol, poslanec -  aj Vám. 
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� Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ďalej by som chcela poprosiť – pred časom 
poslanec Marek Chochol navrhol zriadenie e-mailovej adresy spoločnej pre poslancov, ja by 
som to navrhovala tiež, len kvôli tomu, že Ondrej Tompoš nemá email a na tento email by sme, 
bez ohľadu na to, že by som vás už nemusela obťažovať e-mailami  - stále by som tam zavesila 
všetky kompletné materiály. Vy by ste si to vedeli hocikedy otvoriť, stiahnuť  z tade. Ja si 
myslím, že obyčajný g-mail – Marek stačí však? 
Marek Chochol, poslanec – mne je jedno, len ako pomôže jemu, keď to nemá? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale však mu dáme.  
Marek Chochol, poslanec – internet máte?  
Ondrej Tompoš, poslanec -  mám.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – každý dostane, vymyslíme meno, zriadim, alebo 
kto je zručnejší ako ja, možno Marek je zručnejší – on to zriadi, zahesluje to a dá nám na 
vedomie. Môžeme poprosiť Marek?   
Marek Chochol, poslanec – môžeme.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – k tomu bude mať prístup aj zapisovateľka, hlavný 
kontrolór... 
Marek Chochol, poslanec – ja to pošlem Vám, a potom už Vy distribuujte komu chcete.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dobre. Ďakujem.  
� Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – poslanec Jožko Chochol oslovil ma a s čím 
nemám vôbec problém – silvestrovský ples. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – ja som sa chcela presne to isté spýtať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ak máte túto potrebu úplne s vami súhlasím, 
môžete zvolať komisiu, dať si nejaké úlohy, rozdeliť si a môže sa konať.  
Jozef Chochol, poslanec – oslovil som už .................................., dneska som sa s ním už 
rozprával, takže keď....  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa –  a sú voľní?   
Jozef Chochol, poslanec – sú voľní. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa –  tak, to je super. Základ máme.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – treba čím skôr, lebo... 
Jozef Chochol, poslanec – presne, čím skôr, áno. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – Betliar má tiež. 
Jozef Chochol, poslanec – zajtra by to bolo najlepšie, odsúhlasiť. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – a dať von. 
Jozef Chochol, poslanec – dneska, žeby to bolo, zajtra mu to naisto povedať, lebo – včera mali 
v Štítniku.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – stretnite sa, dajte si úlohy. 
Jozef Chochol, poslanec – včera mali v Štítniku a veľmi dobre dopadol ten ples – do šiestej, 
do siedmej tam boli akože. Ľudia sú hladní po týchto kultúrnych podujatiach. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – mali sme predtým hasičský, Katarínsky – možno 
bol cca tretí (3.) ročník. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa –  áno, trikrát za sebou bol.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – predtým sme mali mnoho rokov silvestrovské 
plesy a navrhujem, že aj tú silvestrovskú zábavu v spolupráci s hasičmi, lebo majú aj 
skúsenosti.... 
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Bc. Jana Dovalová, poslankyňa –  za všetkých hasičov nesľubujem, ale ja určite, ak budem 
môcť tak rada niečo také pomôžem zorganizovať, lebo ten ples ma bavilo. Nejaké skúsenosti 
možno mám, tak som určite za.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže to sme dohodli. 
Jozef Chochol, poslanec – takže ho môžem osloviť? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – môžeš. 
Jozef Chochol, poslanec – pýtal som sa ho na cenu, on povedal, že môžeme počítať 700 eur.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to už musíte ako komisia rozvrhnúť, rozpočítať. 
Jozef Chochol, poslanec – to sú podmienky, čo mi on povedal. Vstupné bude treba minimálne 
20. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – takže zvolať komisiu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určite áno.  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa –   to sa dohodneme, ostatné, či s večerou, či bez. Silvestrovský 
zvykol byť s kapustnicou? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, kapustnica bola, každý si doniesol na tácke 
nejaké očká, chlebíčky. Kapustnica bola, tombola bola. Potom sa išlo na ohňostroj, ale tento 
rok navrhujem ohňostroj tiež zrušiť. Už tretí rok týmto spôsobom bojujem ako psíčkarka – 
radšej tie peniažky dáme inde. Na polnoc si tu môžeme štrngnúť a pokračovať ďalej. Neviem, 
keď máte iný návrh za ohňostroj, ale ja určite nie. 
Poslanci OcZ – nie. 
� Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – mám tu ešte poznačený 6. január 2023, je to za 
chvíľočku, máme stolnotenisový turnaj, dátum nám ohlásil p. .................. Taktiež komisia so 
stolnými tenistami pripraviť, aby to malo úroveň, pretože sa nám tu zúčastnia a vidíte naši stolní 
tenisti vo svete teraz bodujú a oni sa nám tohto turnaja aj zúčastňujú, takže Poloma je vlastne 
poctená, že takýto stolní tenisti aj u nás hrajú. Napríklad trénerom našich žien, ktoré sa dostali 
do osemfinále bol pán ................. a je takisto zúčastnený tohto turnaja.  
� Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – a ďalšiu, by som vás chcela informovať – 
informácia: zberné spoločnosti oznámili zvyšovanie cien za vývoz zmesového komunálneho 
odpadu. Fúra nám aj dnes priniesla dodatok k zmluve o tom, koľko budeme platiť za 
komunálny odpad od nového roku. Na nasledujúce zastupiteľstvo bude pripravené, už je 
pripravované VZN o miestnych daniach a o cenách za komunálny zmesový odpad, takže my 
sme tiež nútený nejaké opatrenia. 
Ondrej Tompoš, poslanec – vláda nemá, nemali by sme počkať, že kým bude... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to bez ohľadu na to. Vláda preložila túto, čo Ty 
hovoríš, opatrenie až o rok. To je iné, ale zberové spoločnosti už reagujú na to, že nafta, benzín 
išli hore a oni nám už pripravili, v priebehu tohto roku – už som dvakrát (2 x) podpisovala 
dodatok, čo nám zvýšili za odvoz komunálneho a zmesového odpadu. Vláda, oni to preložili 
o rok. To sa ešte bude zvyšovať navyše, lebo to bude ešte poplatok za to, že obec je zodpovedná 
za ďalšie triedenie. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – o akom zvýšení sa bavíme, čo ste dostali ako obec. 
Percentuálne, zhruba? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dneska mi to prišlo, takže to nemám ani 
spracované, ale bude to VZN – bude to zverejnené, myslím v stredu, budete mať možnosť si to 
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pozrieť. Doteraz občania platili 17 eur na osobu na rok, teraz sa to prerátava a bude to 
predložené, už kolegovia na tom robia.   
Ondrej Tompoš, poslanec – a tie čipy, čo si hovorila, neuvažujú nad tým? Lebo sme rozprávali, 
lebo ja som ešte jednu (1) konvu smetí nedal, všetko separujem a kompostujem. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – kompostovisko ako? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – kompostovisko, finalizujeme už, sme pred 
dokončením. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – bude slávnostné odovzdanie, alebo niečo také? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určite hej, pripravíme.  
Radoslav Švec, poslanec – ešte by som mohol? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ukončujem bod rôzne a začíname interpelácie.  
 
 
K bodu 22. Interpelácie poslancov  
K bodu 22.1 INTERPELÁCIA, písomná:  
Prílohu zápisnice tvorí materiál: Tlačivo na interpeláciu 
Názov materiálu: Žiadosť DHZ o zakúpenie vozidla Tatra 148/Jana Dovalová 
Materiál obsahuje: bez 
Príloha iná: bez 
 
K bodu 22.2 INTERPELÁCIA, ústne podaná:  
1. 
Radoslav Švec, poslanec - chcel by som podotknúť – v lete sme boli ako Matica z Polomy 
v Lužanoch na hrobe Petra Madáča, a to vyzerá tam v žalostnom stave, mohlo by sa dačo s tým 
zrobiť.  Dajaký pomník mu, alebo niečo také. Kellner má v Rimavskej a Madáč nie a on je tak 
iste rodák, či by sa to dalo nejako skĺbiť s obcou.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – k tomu toľko poviem, boli sme v lete, keď bolo 
výročie úmrtia Petra Kellnera Hostinského, nášho rodáka – obidvaja rodáci aj Peter Madáč, aj 
Peter Kellner Hostinský sú pochovaní – P. K. Hostinský priamo v Rimavskej Sobote na 
hlavnom cintoríne a Peter Madáč v maličkej obci vedľa Dúžava a na základe fotografie sme 
našli len miesto, už ani ten drevený kríž tam nie je. My sme na to miesto položili pripravený 
veniec, a tak sme si uctili pamiatku týchto dvoch (2) našich rodákov. V spolupráci s Maticou, 
s odborom Matice slovenskej, ktorá píše projekt na nejaký príspevok, aby aj Matica slovenská 
prispela určitou čiastkou na – návrh nejakého pietneho miesta Petra Madáča, tak uvidíme potom 
sa môžeme podľa toho zariadiť. Ale ozaj boli sme nemilo prekvapení, že na tom mieste, kde 
bol niekedy kríž, že tam nie je. Ale zato, sa mi ozval nejaký úplne cudzí človek, zhruba cez dva 
(2) týždne a volal, že  našiel od rodákov z Gemerskej Polomy veniec a je veľmi prekvapený 
a nás ako obec pochválil a Maticu, že si takto uctíme. Našiel tam náš veniec z Polomy, že si to 
veľmi váži a bol to človek, čo ho ani nepoznáme.  
2.  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – ja by som mala v mene hasičov, v podstate je to také čerstvé, 
preto sme my ani žiadosť nestihli na toto zastupiteľstvo podať, lebo len včera našli chlapci 
inzerát na nákladné auto Tatru 148. My sme niekedy tu mali veľké auto s veľkou zásobou vody, 
lenže to auto bolo v havarijnom stave, a tým pádom ho obec odpredala na náhradné diely, na 
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súčiastky – Liazku, tu sme dostali ešte niekedy, myslím, že z Rimavskej Soboty, to bolo 
bezodplatne, to sme dostali. Potom sa predala a chlapci stále hľadali, špekulovali nejaké väčšie 
auto, lebo to bolo – momentálne máme síce IVECO, tam je 800 litrov vody, takže s tým sa 
veľká sláva nedá, aj pri požiaroch, pri čomkoľvek, v podstate to je auto, ktoré zasiahne, ale 
nebude dlho zasahovať. Napísali sme aj žiadosť, môžem vám ju prečítať, ja vám ju potom 
posuniem, aj pani starostke, lebo vlastne je to predaj auta, hrá tam dosť veľkú rolu čas, lebo 
o to auto môžeme prísť. Takže vám prečítam, čo sme napísali a nechám na vašom zvážení, že 
aký máte na to názor, že či by to bol dobrý nápad, alebo nie. „V mene Dobrovoľného hasičského 
zboru Gemerská Poloma žiadame obec a obecné zastupiteľstvo o schválenie návrhu 
o zúčastnenie sa na verejnej súťaži na nákup nákladného automobilu značky Tatra 148. 
Uvedený nákladný automobil žiadame zakúpiť ako náhradu za cisternovú automobilovú 
striekačku Karosa CAS 25, ktorú obec vlastnila. Dané hasičské vozidlo náš dobrovoľný 
hasičský zbor nevyužívalo, bolo dočasne odhlásené z dôvodu havarijného stavu. Oprava tohto 
vozidla z vlastných, respektíve z obecných prostriedkov bola nerentabilná a z toho dôvodu, na 
základe uznesenia z výročnej členskej schôdze sme sa rozhodli v roku 2019 vozidlo Karosa CAS 
25 odpredať za odkúpnu cenu dve tisíc eur (2000). Minimálna suma na nákup nového vozidla 
Tatra 148 je stanované predávajúcim vo výške 4 100 eur. je to znalecký posudok – hodnota toho 
vozidla. Vzhľadom na veľký záujem sa však predávajúci rozhodol predaj vozidla realizovať 
verejnou súťažou. Kúpna cena vozidla ešte by bola navýšená o náklady súvisiace s prepravou 
tohto vozidla, nakoľko inzerované vozidlo sa nachádza v Českej republike, v obci Radvanice, 
vzdialené cca 500 km od nás. Predávajúci uvádza, že vozidlo je vo veľmi dobrom stave. V roku 
2020 bolo do vozidla investovaných cca 200 tisíc korún českých na repasovanie palivového 
systému, vozidla, podvozku, motora aj karosérie. Vozidlo je momentálne zaradené medzi plne 
funkčné výjazdu schopné vozidlá a predávajúci deklaruje, že vozidlo je v prípade predaja 
schopné prepravy po vlastnej osi. Zakúpenie nákladného automobilu Tatra 148 je obrovským 
prínosom nielen pre náš dobrovoľný hasičský zbor. Vozidlo je využiteľné predovšetkým do 
zásahov k lesným požiarom vďaka jeho dobrej dostupnosti v teréne. Auto bude vybavené 
cisternou o objemom 7 tis. litrov vody využiteľných pri zalievaní obecnej zelene, čistenie studní, 
preplachovanie upchatých jarkov, čo so súčasnou technikou IVECOM vzhľadom k objemu vody 
nie je možné. V prednej časti vozidla bude postrekovacia rampa využiteľná na prípadné 
zalievanie ciest v suchých letných mesiacoch.“ Takže toľko z mojej strany, čo sa toho týka.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja ešte doplním. Zhruba pred tromi rokmi, štyrmi, 
ako si spomínala sme tú Liazku predali, pretože bola už ... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – no ona bola už nefunkčná. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: bola nefunkčná a chceli sme sa zapojiť, 
pretože tam bola možnosť repasácie, ale sme nevlastnili  tatrovku, hľadali sme starú Tatrovku 
po Slovensku., ale sme nevedeli ju nikde nájsť, pretože dobrovoľný hasičský zbor  DPO 
umožnil repas týchto starých strojov. Chceli sme sa do toho zapojiť, ale žiaľ sme žiadnu takú 
starú Tatrovku nikde nezohnali. Medzitým IVECO v akom stave je? Momentálne, bolo 
zapožičané z MV (ministerstvo vnútra), v súčasnosti už prebieha jeho odhlasovanie 
z ministerstva, budeme ho prihlasovať my. Bude už naše, zmluvy boli podpísané medzi obcou 
a MV, no ale dovtedy, kým nie je vlastne prihlásené nemôžme ho používať, je bez ŠPZ, malo 
košickú značku, teraz bude mať rožňavskú. Čo sa týka kvality tohoto vozidla  nie sme spokojní, 
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neboli sme ani od začiatku ako sme ho dostali spokojní, pretože hneď na začiatku nám mašina 
vypovedala. Už bola viackrát v Poľsku na oprave. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – to bolo v rámci reklamácie, na záručnej oprave. Teraz 
poslednýkrát to opravili na náklady obce a svojpomocne bola tá striekačka opravená, pretože 
tá striekačka opakovane sa prehrieva, neplní svoju funkciu, to znamená, že aj to málo vody, 
ktoré je v tom IVECU je niekedy problém z neho dostať von, nieto ešte načerpať, dajme tomu 
z potoka a hasiť. Stačí len, že sa zapália konáre za kúpaliskom, čo sa deje dosť často, vedeli by 
si s tým naši hasiči hravo poradiť, lenže vzhľadom na to, že tá striekačka, keď ide dlhšiu dobu 
je poruchová. Hneď sa prehrieva. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no nemáme dobré skúsenosti, ani na previerkach, 
ktorých sa musíme zúčastňovať každý rok na začiatku sezóny, ešte dokonca jedna previerka 
nám buchla. To znamená, že sme si museli na požičanej mašine previesť previerky. Takže máme 
takéto vozidlo IVECO, krásne, nádherné, červené, ale nekvalitné.  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – táto Tatra je plne funkčná, majú ju momentálne zaradenú do 
výjazdu, to znamená, že funguje čerpadlo, striekačka, vysoký tlak, všetko je tam plne funkčné. 
Takže nech sa čokoľvek stane, vozidlo môže ísť vonku a deklarujú dokonca, že po vlastnej osi 
by bolo schopné prísť – síce päťdesiatkou, ale prišli by.  
Radoslav Švec, poslanec – ja by som sa chcel spýtať, že keby sme to náhodou kúpili, kde ho 
budeme garážovať? V prípade dáky garáž postaviť, alebo plus mínus? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – máme v hasičskej zbrojnici. Sú tam dve (2) garáže.  
Radoslav Švec, poslanec – ale v jednom sú technické služby.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – malé obecné služby, ale to riešime už, takže to sa 
postupne vysťahuje.  
Jozef Chochol, poslanec – takže IVECO sa nedá vôbec predať?  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – ešte nie je naše, doteraz sa nedalo.  
Jozef Chochol, poslanec – ale keď nie je funkčné? 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – ono je funkčné, vedia sa napríklad prepraviť aj viac osôb, 
lebo v 148 sa prepravia traja (3), a to IVECO je využívané aj na súťaže, keď chodia chlapci, je 
to dobré auto, to čo sa týka cesty, alebo ja neviem - zasahovať, keď spadnú stromy, alebo – oni 
vedia s tým ísť ku zásahu, alebo vedia sa minimálne prepraviť a pomôcť profíkom pri zásahu, 
len ako náhle vodu potrebujeme riešiť, alebo dajme tomu robiť diaľkovú dopravu, ako keď 
horela hora na Podsúľovej. My sme boli dole pri vodnom zdroji a dopĺňali sme Tatru, lebo 
žiadnu inú techniku sme nemali. Keby bola technika, vedia chlapci ísť aj hore a pomôcť ináč. 
A zasahovať ináč, prípadne aj pri nejakých menších požiaroch sú chlapci určite schopní 
zasiahnuť bez pomoci profesionálov, lebo mali by s čím. A minimálne, čo sa týka aj obce, 
veľakrát bolo zo strany obce požiadavka, jednak či čistiť studne, preplachovať jarky keď sú 
upchaté – nie sme toho schopní, lebo to IVECO má jednak málo vody a ten vysoký tlak, to 
neurobí, takže aj v tomto by si obec vedela pomôcť s tým autom.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – takže verejná súťaž, treba tam asi limit. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – áno. Zatiaľ, oni nám sľúbili, že nám pošlú nejaké informácie, 
lebo oni skúsili dať inzerát a je o to strašne veľký záujem. Takže preto sa rozhodli, že to pôjde 
verejnou súťažou a kto, obálkovým systémom – zo znamená, že kto akú sumu napíše, kto dá 
najviac, ten vyhrá. Takže je to v podstate asi na rozhodnutí obce, nás, že koľko je obec do toho 
ochotná investovať a je to stále o tom, že vôbec to nemusí vísť.   
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže tu otázka rovno na ekonóma, p. ................ 
zamestnanec obecného úradu – že či sme plánovali? Neplánovali sme, pre mňa je to nová 
informácia... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, aj pre nás. 
zamestnanec obecného úradu –   pokračuje: ťažko sa vyjadriť, nejakú rezervu máme, ale 
s týmto sa vôbec neplánovalo, že my budeme kupovať nejaký - v určitej hodnote. Momentálne 
sme na tom tak, že robí sa rozpočet na ďalší rok a je problém vôbec ho zostaviť, aby sme mali 
pokryté bežné výdavky a náklady na existujúce projekty, takže. V rezervnom fonde ešte je 
určitá suma, ale to je skutočne len tá rezerva. Treba zvážiť, že do akej miery to treba, či je to 
potrebné a hlavne s výhľadom na časové obdobia, lebo momentálne, akože do konca roka to 
nebudeme vedieť uhradiť. Len treba vedieť hlavne tú sumu, že do akej výšky, by... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no minimálne 4 tis., predpokladám, že keď to je  
verejná súťaž... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – no to je minimálna suma.  
zamestnanec obecného úradu – ja pracujem s presnými sumami a pre mňa je to dôležité. 
Jozef Chochol, poslanec – ono sa to môže aj navýšiť.  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – mne je to jasné, ale keďže je to súťaž, tak bude to o tom, kto 
viac dá, tak tomu ju predajú. Takže, niekto môže dať päť (5), niekto – neviem.  Ťažko povedať 
aká bude najvyššia ponuka. Skôr je to o tom, že čo sme za to ochotní dať my a keď to víjde 
a keď nie, tak nie. 
zamestnanec obecného úradu – a je funkčná? 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – áno je to plne funkčné, z každej strany, či čo sa týka vody, 
striekačky, či sa týka pojazdnosti auta. Oni dosť veľkú sumu do toho investovali, ale majú ešte 
815-ku a asi im pravdepodobne stačí jedna (1), takže túto – táto im stála, vraj 815-ku majú 
v oprave, takže túto majú na výjazd a chcú ju predať. 
zamestnanec obecného úradu – koľko do toho investovali? 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – 200 tisíc korún českých pred troma (3) rokmi, tak nám vravel 
ten pán. 
zamestnanec obecného úradu – lebo mne, tá suma ma zarazila, že to je vyše 8 tis. euro.... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – no oni tú sumu dali na základe znaleckého posudku, nejaký 
znalec im dal tú sumu. 
zamestnanec obecného úradu – takže oni ani nepôjdu pod tú cenu veľmi. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – určite nie. 
zamestnanec obecného úradu – takže okolo 8 tis. treba. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – keďže majú veľa záujemcov... 
zamestnanec obecného úradu – takže 8 tis. tam treba počítať. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – neviem si to predstaviť koľko môže mať hodnotu také auto.  
zamestnanec obecného úradu – ako hovorím, máme v rezervnom fonde ešte peniaze, ktoré 
nemajú účel, ale neviem, je to na poslancoch.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – radšej by sme počkali ako sa vyvinie finančná situácia, aj 
okolo všetkého. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte nejaké otázky k tomu?  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – zas keď nám bude niečo horieť: 800 litrov,  7 tis. litrov – to je 
dosť rozdiel. 
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Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – akože sme dosť veľká obec a väčšina obcí takouto technikou 
disponuje, minimálne takých veľkých aj tu v okrese. Sme obec, ktorá je v postate v kopcoch, 
i tak, že s tým IVECOM sa ďaleko nedostaneme. Tá Tatra to je neporovnateľné. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tohto roku sme mali výjazdy 3-4. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – no väčšinou to boli – áno dve (2) myslím, že boli – rodinné 
domy horeli, ale bolo to aj k takým, napr., neviem či to bol tento rok neboli schopní chlapci 
uhasiť bez profesionálov, konáre za kúpaliskom. Tie tam horia aj trikrát (3x) do roka.  
A koľkokrát, keď sa tam spraví, tak nejaký dobrák to tam stále zapáli pred tým, ako sa to 
zoštiepkuje. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – naposledy bol výjazd hore na Súľovú, ale tam len 
stromy odpratávali... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – ale to len s pílami tam išli odrezať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: vybavenie hasičov máme dobré, tam či 
stromy, či osy, ja neviem, čo všetko vedia – voda, iné vedia sa popasovať s tým a sú ochotní 
a sme im vďační za všetko možné, lebo nás tu zachraňujú z každej strany. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ja by som bola za, len určiť tú sumu, že do akej sumy, 
keď už budeme hlasovať. Koľko za to auto sme ochotní dať?  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – koľko máme v rezervnom fonde? 
zamestnanec obecného úradu – nerozdelený je rezervný fond….    
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – je koľko? 
zamestnanec obecného úradu  – 12 tis. a niečo, je to rezerva.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je to rezerva na havarijné situácie, to je také, že 
teraz nám – v základnej škole, riešime havarijnú situáciu, tam uniká voda. Konečne našli, je to 
v spodnej chodbe, v tej časti ako je zborovňa, tam to musia rozbiť, ale kým to našli, im to trvalo 
pár týždňov, lebo sa to ťažko hľadalo – takže už to je havarijná situácia. Už tam budeme musieť 
nielen my, ale aj kraj. 
Jozef Chochol, poslanec – a to, čo si spomínala tá viecha, tam tiež... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aj to je havarijná situácia... 
Jozef Chochol, poslanec – pokračuje: tam tiež minimálne... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – viecha je  ďalší havarijný stav, v škole ani netuším 
koľko tam... 
Jozef Chochol, poslanec – pokračuje: keď to bude nosný múr, tak bude minimálne 1,500 až 2 
tis. eur.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no, to je obvodový. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tam je tiež havarijná situácia. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže to sú také veci – človek pri takej obci, ako 
sme my, máme skoro 20 budov... 
Jozef Chochol, poslanec – či máme na to? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: no vieme, čo sa pritrafí, takže taká 
rezerva je rezerva. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – však práve, vieme, čo sa pritrafí? 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – zatiaľ neposlali žiadne podklady, sľúbil to ten pán, že to 
urobia. V podstate je to čerstvá vec, takže aj pre nich je to čerstvé, takže ani netuším kedy, ani 
ako dlho takéto veci trvajú, kým to zorganizujú, zrealizujú.  
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Jozef Chochol, poslanec – nepočká to do decembra, alebo? 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa –  ja si myslím, že aj by sme – neviem. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – aspoň tú sumu by sme mohli zahlasovať.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – ako môžeme, nemáme k tomu ešte nič. Nemôžme hlasovať, 
za čo? 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – za to, že či ideme do toho. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – keď oni vyhlásia tú verejnú súťaž, ešte pred ďalším 
zastupiteľstvom, tak my sa bez toho súhlasu zastupiteľstva nevieme tam prihlásiť do tej súťaže. 
Nevieme ponúknuť nejakú sumu len tak. 
Jozef Chochol, poslanec – prihlásiť sa môžeme, ale ešte nemáme v rukách, že či sa to kúpi, či 
nie.  
Ondrej Tompoš, poslanec – či máme na to.         
Janka Ciberajová, poslankyňa – to bude viacej... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – keď to vyhráme, tak len keď takú sumu nás to bude stáť, ako 
my si teraz určíme, lebo my určujeme cenu, za ktorú sme ochotní to auto kúpiť a buď to 
vyhráme, alebo nie.  
 
Návrhy poslancov: 
-  ja navrhujem, aby sa kúpili mikrofóny, lebo Danka uteká tu, tu/Janka Ciberajová, 
poslankyňa. 
 
Dana Červenáková, zapisovateľka – tu naozaj nepočuť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nabudúce bude v zasadačke, tam je to v poriadku. 
zamestnanec obecného úradu –                                             čo sa týka týchto verejných 
obchodných súťaží (ďalej len OVS), tak to v podstate už aj my za uplynulé roky sme nejaké 
skúsenosti s tým nadobudli. Pri tej technike, by som si dovolil upozorniť, že by som si dovolil 
neodporúčať nejaké hlasovanie predtým ako OVS vôbec bola vyhlásená. Toto uznesenie by 
bolo viac-menej spochybniteľné. Druhá (2.) vec je, že môže byť v podmienkach OVS aj 
skutočnosť nejakej zálohy, ktorá by v prípade, žeby daný uchádzač, teoreticky vyhral danú 
súťaž, zložil by tú zálohu, nekúpil, lebo nepustí rozpočet, tak by táto záloha prepadla v prospech 
vyhlasovateľa súťaže. Ďalšou skutočnosťou je, že aj keď ekonóm hovorí, že by to bolo, poviem 
príklad 6 tis. eur, on automaticky počíta s výdavkami na obstaranie majetku, to znamená 
samotná preprava, diaľničná známka, resp. mýto, prihlásenie, prepis, to sú výdavky, ktoré sa – 
dovolím si tvrdiť – môžu pohybovať niekde na úrovni do tisíc (1000) eur a z tohto pohľadu 
keď, tak by som odporúčal zvážiť prípadné a rýchle rokovanie obecného zastupiteľstva, aj tak 
bude v prvej polovici decembra a nepredpokladám, že OVS, by trvala.... A možnosť prihlásiť 
sa do nej menej ako tie tri (3) týždne, čo de facto je úplne časovo v pohode s decembrovým 
obecným zastupiteľstvom.  
Keď už mám slovo, dovolil by som sa vrátiť ešte k tým všeobecne záväzným nariadeniam 
(ďalej len VZN). Ak dovolíte, ja z pozície zamestnanca obecného úradu a takisto aj svojich 
kolegov, s ktorými participujeme na príprave VZN je veľmi dobré, že táto diskusia prišla na 
takom, trochu odľahčenom VZN, z toho dôvodu odľahčovacom, že doposiaľ platné a VZN je 
použiteľné pre nás. Stávajú sa ale situácie, kedy naozaj prijatie VZN, či už z pohľadu prípravy 
rozpočtu v decembri, alebo aj ďalších dôležitých vecí sa administruje na obecnom úrade dosť 
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náročným procesom. Sú to naozaj niekedy desiatky hodín práce a dôjde na obecnom 
zastupiteľstve a teraz sa nebavme o tom, kto je viac vinní, či zamestnanci obecného úradu, lebo 
to mohli možno opísať inak, alebo sú na vine poslanci, že to nechválili, je to úplne jedno. 
Dovolím si povedať, že tú obec, ktorá toto VZN pripravuje a možno by naozaj stálo zato a vy 
ste to dneska v podstate naznačili, aby sa vytvorila nejaká, hoci len neformálna skupina, keď  
nemusí to byť členovia zastupiteľstva, ktorí – všetci, alebo len tí, ktorí chcú. A tak, ako sa Marek 
kedysi so záujmom zúčastnil OVS, aby sa VZN pripravovalo - všetci spoločne. Všetci spoločne 
pocítili tú zodpovednosť vo vzťahu k ekonómovi, ktorý pripravuje rozpočet, vo vzťahu 
k ostatným kolegom, ktorí vypracujú administratívu a vo vzťahu k vám, nie mne 
v neposlednom rade samozrejme, potom v aplikácii VZN. Apeloval by som na vás aj skrz toho, 
že zažili sme v minulých obdobiach, naozaj stresové situácie, kedy sme sa tu navzájom – obecný 
úrad s poslancami doťahoval. Kto, akým spôsobom schváliť, alebo nechváliť, či VZN, či už to 
bol, kto bol vinný viac alebo menej, kto mal pravdu viac alebo menej nie je podstatné. 
V konečnom dôsledku na to vždy doplatil jeden a jedený subjekt, a tým je obec. Voľby už dávno 
skončili, momentálne nás čaká práca a je jej požehnane, ja by som si dovolil na vás apelovať 
z tohto pohľadu, skúste o tom ešte pouvažovať. My naozaj, maximálne úsilie aj s kolegami 
vyvinieme preto, aby sme predišli týmto diskutabilným veciam a dneska si dovolím tvrdiť, že 
VZN aj keď sme - nejak zásadne tá obec neutrpí, že nebolo prijaté. VZN je vždy nejaký živý 
proces, ktorý platí istú dobu, je možné ho aktualizovať, je možné ho meniť a je možné ho 
pripomienkovať atď. Nie je úplne šťastný dôvod - spôsob, že niekoľko zamestnancov obce na 
tom robí x hodín, a potom obecné zastupiteľstvo, ktoré kvôli nejakej väčšej, či menšej 
pripomienke opodstatnenej, či neopodstatnenej to VZN neschváli. V konečnom dôsledku vždy 
na to doplatí obec. Boli tam ustanovenia, aj v tomto  VZN neschválenom, ktoré niekoľko 
občanov obce očakávalo, že bude prijaté, aby my sme mohli administrovať nejaké úkony vo 
vzťahu k nim. My potom nemáme ten mandát od vás na to, aby sme takéto úkony mohli robiť. 
Sú tam niekedy skryté - iba zopár slovíčok, alebo jeden (1) odstavec, ale pre život obce to má 
niekedy celkom seriózny význam. A niekedy je to naozaj o tej komunikácii, my niekedy plníme 
úlohy, nestíhame to písať do dôvodových správ, ale takýmto spôsobom, ako aj vy ste naznačili, 
to je naozaj veľmi seriózna cesta – sadnúť si za jeden (1) rokovací stôl, doniesť tie pripomienky 
na stôl a nie potom po funuse, kedy je to obdobie ich vyhodnocovať, prípadne dôjsť až k tomu, 
že to VZN nebude schválené. Prečo som si dovolil vystúpiť? Zopakujem to, čaká nás 
v decembri mimoriadne dôležité VZN, na ktorom pani ............... už pracuje niekoľko týždňov 
a v takejto situácii sme boli minulý rok, či predminulý rok – už si nespomínam, kedy z dôvodu 
doťahovania poslancov obecného zastupiteľstva, veľmi nešťastným spôsobom došlo k tomu, 
že VZN schválené nebolo a pykali sme za to ďalší nasledujúci rok. To je všetko z mojej strany. 
Ďakujem.  
3. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – preto sa hlásim, aby sa vytvorila kvôli tomu do budúcna, keď 
sa bude to VZN spracovávať, aby sme bola vytvorená skupina zo zamestnancov obce, 
z poslancov, aby ako aj povedal p. ........., aby nedošlo k takejto situácii, čiže sme tu teraz – 
dajme tomu päť (5) členná  skupina – zamestnanci a poslanci, čiže vytvoriť tú skupinu.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – odchádzajúce zastupiteľstvo tiež bol návrh, že poslanci 
pripravia, poslanci nepripravili nič, že kto chce byť aktívny nech sa páči a pripraviť 
a realizovať.  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte by som skončila tú vec s autom, ešte sme to 
stále neskončili. Takže po všetkých týchto otázkach, odpovediach, jeden záver.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – počkáme na vyhlásenie súťaže. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – 15.12.2022 zvolávam ďalšie zastupiteľstvo... 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – nevedela som kedy bude ďalšie zastupiteľstvo, prepáč, ale 
už – snáď už budeme aj my vedieť niečo bližšie. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: dobre, takže obecné zastupiteľstvo berie 
na vedomie a do najbližšieho obecného zastupiteľstva predložíte, už ak budú, podmienky tej 
súťaže, aby sme vedeli na čom sme.   
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – dobre.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ďalší návrh tam bol p. Ciberajová komisia na 
tvorbu VZN.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – komisia, by mohla spracovať... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – teda nie na tvorbu VZN, poslanci, ktorí sú ochotní, 
ako doteraz Marek spolupracoval... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – pokračuje: dobre, aby boli členovia aj z obce aj z komisie – 
poslancov.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pravdaže, nech sa páči, kto má záujem? Povedzte. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ja by som sa chcela k tomu tak vyjadriť: v podstate každé 
VZN, ako keby obsahovo... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ja hovorím o pripomienkach ku VZN. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – pokračuje: spadalo do nejakej komisie, jedna rieši to, jedna 
rieši to. V prvom momente nech sa to rieši s tou konkrétnou komisiou. 
zamestnanec obecného úradu –                                     to mnohokrát nie je možné. VZN 
z rôznych dôvodov sa  pripravujú niekedy naozaj na poslednú chvíľu, pretože nie je časový 
priestor na to a nie to ešte, niekedy legislatívne,  keď sa napr. čaká na štátny rozpočet, aby sa 
posúval nejaký materiál, to sa jednoducho nedá.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aj teraz pripravované VZN bude zavesené zajtra, 
napozajtra, ale ........... na ňom robí už asi tretí (3.) týždeň s tým, že medzitým ukončovala voľby 
a už začína referendum, lebo už hej, že ešte pomedzi to má kopu ďalších vecí, takže ona sa len 
dostane k tomu a je to dosť náročné VZN, lebo tam sú aj dane aj odpad, takže tak. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – iný návrh?  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak pripomienky budú môcť byť, lebo... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – povedala som, aby bola vytvorená skupina zo zamestnancov 
obce a poslancov. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – na vyhodnotenie pripomienok? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – áno, zo zamestnancov obce a niekto z poslancov, aby riešili 
vyhodnotenie pripomienok, nie vytvárali VZN. Stále som hovorila o vyhodnotení pripomienok.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – sú tam presné termíny kedy sa zverejňuje VZN, 
kedy sú pripomienky, kedy sú vyhodnocované pripomienky, kedy sa zasielajú, takže v tom čase 
dám vám vedieť o tom a kto... 
Janka Ciberajová, poslankyňa – kto sa prihlásil, sa prihlásil niekto, či nie? Marek?  
Marek Chochol, poslanec – netreba delegovať, každý sa sám má hlásiť, nie delegovať.  
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Dana Červenáková, zapisovateľka – môžete sa prihlasovať na tú adresu a kto sa Ti prihlási 
bude na tom pracovať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – zato bola dobre tá rada obce, žeby bola s tým pracovala.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak kto má potrebu prísť a popracovať na tých 
pripomienkach. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – vyhodnotiť tie pripomienky.  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – len to sa zase potom bavíme, že nastane ten problém, že 
budeme riešiť, že kto to vyhodnocoval, keď si teraz neurčíme kto, lebo keď niekto kto o to má 
záujem, tak by to malo byť asi na pravidelnej báze, podľa mňa. Lebo stále potom budeme riešiť, 
že kto to vyhodnocoval a stále sa tu budeme o tom istom baviť.  
Marek Chochol, poslanec – tak isto ja som bol v tej podlimitnej, tak isto som bol pravidelne, 
tak isto by mal byť podľa mňa niekto pravidelne pri vyhodnocovaní. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – lebo ináč, podľa mňa... 
Marek Chochol, poslanec – kto má záujem, nie na silu. Ja som tam išiel dobrovoľne. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – pokračuje: to nemá zmysel, keď to nebude človek, ktorý 
bude to robiť pravidelne. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – Marek na to chodil pravidelne. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – myslím si, že človek, ktorý to bude robiť pravidelne, potom 
možno aj bude zbehlejší v niektorých veciach a ináč sa na to bude pozerať ako niekto, kto sa 
príde pozrieť na to len raz. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – no to presne, nie každý tomu rozumie. Každé VZN je o inom.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no, nech sa páči. Návrh na osobu.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – nemusia byť ku všetkému pripomienky, len keď je 
pripomienka. Čo ja dám pripomienku a pôjdem ju riešiť? Napríklad.  
Ondrej Tompoš, poslanec -  aj.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – alebo pozvem niekoho, poďte ideme riešiť tú pripomienku, 
aby ste mi dali odpoveď? Nech sú určení buď ľudia, z obci dakto a z poslancov. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže návrh. 
Ondrej Tompoš, poslanec -  dáš nám vedieť poslancom, alebo ako?       
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak takto, až to môžem navrhnúť: 
 
Návrhy starostky obce: 
-  po vydaní VZN, ktoré bude pripravené  - máte ho vyvesené, dám vám avízo o tom, že je 
vonku a do obdobia kedy prídu nejaké pripomienky, môžete navrhnúť nejaké stretnutie – 
takto?/Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce. 
 
Poslanci OcZ – takto.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – aby sa stihlo všetko zakomponovať, pripomienky. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – preštudujete si ho. 
Jozef Chochol, poslanec – že potom všetci prídeme. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – kto bude mať záujem. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ono musí visieť 15 dní pred zasadnutím. Keď 
nepríde nič, z vašej strany, tak je to v poriadku, keď nie, tak čakám na pripomienky a už potom 
rieši pripomienky zase niekto iný, alebo? Ako to môžem pochopiť?  
Ondrej Tompoš, poslanec – ale daj také čo prišli pripomienky – tie písomné, tak by sme sa mali 
zísť.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – sa vyhodnotia tie pripomienky. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – však nikto nám nebráni.  
Ondrej Tompoš, poslanec – sa vyhodnotia tie pripomienky, o tom hovorím, a potom nám to 
pošli.  
Janka Ciberajová, poslankyňa – sa vyhodnotia tie pripomienky, buď sa zapracujú, alebo sa 
zamietnu. O to ide.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no dobre vyskúšame teraz.  
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – na každé pripomienky prídu všetci poslanci? 
Jozef Chochol, poslanec – nie, teraz rozprávali, že kto chce. 
Bc. Jana Dovalová, poslankyňa – no keď to necháme na dobrovoľnej báze, tak to vôbec 
nevyrieši situáciu, o ktorej sme sa tu bavili. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale čoby nevyriešilo? Prečo o tom tak hovoríš? 
Mária Antalová, poslankyňa – lebo zase sa to zamietne, nikto nepríde - napríklad. 
Ondrej Tompoš, poslanec – si poslankyňa budeš musieť prísť. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – nemusí. 
Mária Antalová, poslankyňa – nemusí, prečo nechceš Ty? 
Janka Ciberajová, poslankyňa – ale, čo ja mám chcieť ísť? Ja keď bude pripomienka prídem. 
Ja keď ju dám, neprídem. 
Mária Antalová, poslankyňa – keď nebude žiadna nikto nepríde.... 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ale potom sa zase na zastupiteľstve povie... 
 
P o z n á m k a: poslanci nerešpektovali diskutujúceho, nedali mu dohovoriť, nehlásili sa 
o slovo, preto nebolo možné riadne zaznamenať. 
 
Janka Ciberajová, poslankyňa – tu nejde o to, kto vypracoval tie pripomienky, ale ide o to, aby 
sme boli viacerí, keď tie pripomienky odôvodňujeme, buď zamietnu, alebo sa zoberú.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ide o to, že pripomienky majú byť včas podané, my sa 
máme k tomu vyjadriť a na zastupiteľstve, už by sme to mali len schváliť s tým, že tie 
pripomienky, ktoré sú, by už mali byť zakomponované, keď si niečo mal ako poslanec v tom 
čase.   
Dana Červenáková, zapisovateľka – možnosť prísť máte všetci, každý má do toho čo povedať. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – presne tak. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dobre, bude zverejnené, v nasledujúcich dňoch, 
myslím - zajtra, napozajtra, nové VZN. Prípadne, keď sa nám podarí prepracovať aj toto, 
opraviť, doplniť – dám vám echo, budete vedieť. Keď sa mi ohlásite, v poriadku. No nejako 
začať musíme. 
Janka Ciberajová, poslankyňa – keď bude v poriadku, nič sa nedeje.  
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – musíme si nejaký systém potom nájsť, aby to fakt 
nedošlo k tomu, lebo fakt na tých VZN sa pracuje nie jeden-dva dni. To je živý organizmus 
a nakoniec fakt na to doplácame my všetci.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – má ešte niekto nejakú interpeláciu? Pýtam sa, lebo 
ste mi dali len jednu (1) teraz písomnú, nič viac nemám.  
 
 
K bodu 23. Návrh na uznesenie  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – prevádza súhrnné čítanie prijatých uznesení; prijaté 
uznesenia/u-1/2022/ust. až u-22/2022/ust. z prvého ustanovujúceho riadneho zasadnutia OcZ v 
Gemerskej Polome.  
 
 
K bodu 24. Záver zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce - Vážení poslanci, vážení hostia, milí kolegovia! So 
želaním pevného zdravia a úspechov v novom volebnom období vyhlasujem  prvé – 
ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva za skončené. Ďakujem Vám všetkým za účasť 
a teším sa na spoluprácu, ktorá bude viesť k prosperite našej obce a hlavne k spokojnosti 
občanov. 
 
Zapísala: Dana Červenáková 
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